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Delovni čas: 
od ponedeljka do petka 

8.00-12.00,13.00-16.00 P E Č N I K  I M P L A N T A T I  d . o . o

David Pečnik, dr. dent. med.
Loke 33 - Hotel Benda m
3330  Mozirje
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GSM: 041 791 754 Tel.: 03 705 36 36 
Fax: 03 705 36 37

info: www.implantati.net 
e-mail: pecnik.implantati@siol.net
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Vpisi vsak dan na avtošoli R E L A X , 
na telefon 041-698-252 ali na dan tečaja!

R E L A X - o v  k r e d i t  e  q

d o  2 4  m e s e c e v !  V s e  '  J f  : j \
u r e d i t e  n a  a v to š o li
R E L A X  \ Mozirju.  J t g j
P O U Č U JE M O  M L A D O S T N IK E
S T A R O S T I 16,5 L E T  Z A  V O Ž N J O  J 1* “ .
S  S P R E M L J E V A L C E M  Tečai C P P  1 7 . 9 .  ob 1 7 .1

l i te r s k i ]

t e / . . -  0 3 / 8 3 7 - 0 8 - 9 0

.p.. Na trgu4®, Mozirje

Pestra izbira n o V k 
jesenskih modeloB^t 
korekcijskih okvirjev! 
Vabimo vas v optiko 
Likeb Ternik v Mozirje

GORENJE G O STIN STVO  D .O ,O

RUDARSKA I, 3320 VELENJE, SLOVENIJA

TEL: 03/898 07 00, FAX: 03/898 08 !0

E-POŠTA: info@holelpako .com

Š e s t  k o n f e r e n č n i h  d v o r a n  z  v s o  

t e h n i č n o  o p r e m o  z a  i z v e d b o  v s e h  v r s t  

i z o b r a ž e v a n j ,  p o s v e t o v  i n  k o n f e r e n c .

Z a  v se  d o d a tn e  in fo r m a c i je  p ro s im o  p o k l ič i t e
03 898 07 00 ali 03 898 07 10 

Faks: 03 898 08 10, 03 898 08 00 
E-pošta: info@hotelpaka.com
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T r e t j a  s t r a n

Virant in  

m lin i na veter
»Naše poslanstvo je prijazna in učinkovita 

javna uprava. Prijazna do uporabnikov, zaradi 
katerih javna uprava obstaja, in do javnih 
uslužbencev, ki so bistvo javne uprave. 
Prijazno javno upravo pa moramo vsi skupaj 
doseči s čim bolj učinkovito izrabo človeških, 
finančnih in materialnih virov ter znanja v 
javni upravi.

Slovenska javna uprava spoštuje načela 
zakonitosti in pravne varnosti, politične nev
tralnosti in strokovne samostojnosti, odpr
tosti in usmerjenosti k uporabniku, strokov
nosti in kakovosti, skladnosti, racionalnosti 
in učinkovitosti. Naš cilj je doseči zadovoljstvo 
uporabnikov in javnih uslužbencev ter 
zagotavljati takšno javno upravo, ki bo ne 
samo primerljiva z javnimi upravami drugih 
držav članic Evropske unije, temveč bo glede 
napredne organizacije, zadovoljstva uporab
nikov in javnofinančnih učinkov sodila med 
najboljše v Evropski uniji.«

Navedena odstavka najdemo na spletni 
strani Ministrstva za javno upravo, ki ga vodi 
dr. Gregor Virant. Verjetno ni daleč od 
resnice, da smo volivci v sedanjem vladnem 
mandatu glede na napovedi največ pričako

vali prav od tega ministrstva, če izvzamemo 
vladno službo za razvoj, na čelu katere je bil 
sprva dr. Jože P. Damjan, ki je obljubljal 
reforme na vseh mogočih področjih.

Kot je znano, je minister Virant zelo 
zadovoljen z delom mozirske upravne enote, 
kar bi lahko v dobršni meri posplošili na 
celoten upravni center v Mozirju. Ocene an
ketiranih občanov kažejo, da javna uprava v 
upravnem centru dela bolje kot prej, ko so bile 
izpostave posameznih državnih organov 
razpršene po celem Mozirju. Po pozitivnih 
ocenah prednjači upravna enota, visokih 
ocen pa so bili deležni tudi uslužbenci zavoda 
za zaposlovanje, davčnega urada, centra za 
socialno delo in Občine Mozirje.

Tovrstnega napredka smo lahko seveda 
veseli, žal pa moramo hkrati ugotoviti, da se v 
raznih ministrstvih še vedno pojavljajo 
predlogi in navodila, ki sodijo med admini
strativne ovire. Ministru Gregorju Virantu 
dela torej še ne bo kmalu zmanjkalo in čeprav 
se na trenutke zdi, da bije Virant boj z mlini 
na veter, državljani in gospodarstveniki 
upamo, da bo na koncu zmagovalec minister 
in ne mlini (beri: birokrati).

NIZANJE BIROKRATSKIH OVIR 
V UPRAVNEM CENTRU
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LETO DNI DELOVANJA UPRAVNEGA CENTRA PODROŽNIK V MOZIRJU

Birokratske ovire se nižajo

Ocene anketirancev kažejo, da državne službe po vselitvi v upravni 
center delajo bolje, to re j so ljudje z njihovim i storitvam i bolj 

zadovoljni ( fo to :  E M S )

Birokratske ovire se počasi, ven
d a r vztrajno n ižajo, je  dosedanje  
e n o le tn o  d e lo  v m o zirskem  up
ravnem  centru ocenil načelnik up
ravn e  e n o te  in koo rd in a to r m ed  
p o sam ezn im i s lu žbam i d ržavne  
uprave, Vinko Poličnik. Uvedenih je  
bilo kar nekaj sprem em b in precej 
svežega vetra , predvsem  pa so se  
po Poličnikovih besedah ukvarjali 
s prib liževanjem  državne uprave  
državljanom  na lokalni ravni.

»Po desetmesečnem poslovanju 
pod eno streho smo z doseženim 
stanjem lahko zadovoljni. Rezultati 
kažejo, da so dogovorjene usmer
itve na področju kakovosti ures
ničljive. Predvsem je  vzpodbudna 
ocena, da smo izboljšali stanje na 
področju komuniciranja s stranka
mi,« pravi Poličnik.

Obdobje desetih mesecev 
delovanja celotne državne uprave 
na lokalni ravni in nekaterih orga
nov javne uprave pod skupno stre
ho, je po načelnikovih besedah rel
ativno kratko, vendar daje prve re
zultate. Na ravni uporabnikov je  
Poličnik izpostavil kar nekaj začr
tan ih  c iljev  te r osta lih  nenačr

tovanih odprav adm inistrativnih 
ovir. Med drugim i je  bistveno iz
boljšana storitev vseh organov, 
poenotene so uradne ure in tudi 
čakalnih vrst praviloma ni. Stavba 
je v neposredni bližini avtobusne 
postaje, na razpo lago ima 127 
park irn ih  m est in kar je zelo 
pomembno, objekt je dostopen in
validom. Skupen nivo zadovoljstva 
uporabn ikov bodo neposredno

ugotavljali prihodnje leto z anketo.
Lepa in funkcionalna stavba je po 

č loveški p la ti p rispeva la  tud i k 
večjemu zadovoljstvu zaposlenih, 
saj je  na vo ljo  urejeno delovno 
okolje, boljša je koordinacija med 
posameznimi organi državne up
rave in drugimi organi javne uprave, 
kar posledično pozitivno vpliva na 
zadovoljstvo strank. »Poslovanje 
vseh organov javne uprave na eni

lokaciji, enotni prostorski standardi 
nam dajejo priložnost za nenehno 
prilagajanje in iskanje novih rešitev, 
da lahko spremljamo pričakovanja 
državljanov in družbenega okolja, 
v katerem poslujemo. Zahteve up
orabnikov naših storitev se višajo, 
kar se kaže tudi v zahtevah in priča
kovanjih po zmanjševanju sredstev 
za delovanje državne uprave ob 
istočasnem  ohran jan ju  obsega 
storitev, večanju števila uradnih ur, 
delo ob sobotah, povečani fleksibil
nosti in odzivnosti državne uprave, 
zahtevam in potrebam uporabnik
ov,« je med drugim pojasnil Poličnik, 
prepričan, da so zastavljeni cilji 
merljivi, časovno opredeljeni in im
ajo določenega odgovornega izva
jalca.

Povprečne ocene anketiran ih  
državljanov kažejo, da vseh osem 
organov državne uprave po vselitvi 
v upravni center dela bolje, torej so 
ljudje z njihovimi storitvami bolj za
dovoljni kot prej, ko so bili razpršeni 
po celem Mozirju. Junija letosje bila 
najbolje ocenjena prav upravna 
enota, visoke ocene so bili deležni 
tudi delavci zavoda za zaposlovan
je, davčnega urada, centra za so-

Leonida Pavlič, Solčava
Upravni center redko obiščem. Do sedaj sem 

bila ie na centru za socialno delo. Uslužbenke so 
tam zelo prijazne in so mi pomagale z nasveti. 

Zdenka Pečnik,
R adegunda  

Na uradu za delo sem vla
gala vlogo za pridobitev šti

pendije in pri tem naletela na zelo korekten in prija
zen odnos delavk do strank. Prav tako so bile zelo 
prijazne in fleksibilne tudi kmetijske svetovalke. Ka- 

Dotrebuiem, mi ne odrečejo pomoči.
Darko Kopriva, Gornji Grad 
V tem letu, od kar deluje upravni center v Mozir

ju, sem rabil le center za socialno delo. Uslužbenke 
so bile zelo prijazne in vse evidence, ki so jih  mo
rale pridobiti same, so tudi pridobile.

Danilo S takne, Solčava 
Urejal sem že osebne do

kumente, center za social
no delo sta rabila žena in sin. Kljub temu da so 
uslužbenci v Mozirju zelo prijazni, pa m ije  nekako 
bližje obisk krajevnega urada v domači občini, k 
za stranke odprt enkrat tedensko. Delavka je tam 
zelo prijazna in korektna.

Pripravila: Marija Sukalo, foto: Ciril M. Sem

Naša anketa
Je upravni center uporabnikom blizu?

Konec m eseca bo preteklo  leto dni, od kar je  upravni cen ter v  Mozirju  
odprl svoja vra ta . V  n jem  so združili vse državne službe, ki de lu je jo  na  
lokalnem  nivoju, občino in nekatere  druge inštitucije. Uporabniki tako  
na enem  m estu lahko uredijo  vse potrebno, poleg te g a  pa so jim  na  
voljo prostori, urejeni po evropskih standardih . Da bi s trankam  bili kar 
se da prijazni, so tem u prilagodili tudi delovni čas. V  tem  času se skoraj 
9 0  zaposlenih trudi, da bi približali storitve Zgornjesavin jčanom . A li so  
pri tem  uspešni?

Irena Terbovšek, Okonina
Zelo poredko obiščem upravni center, pa še to 

le center za socialno delo. Urejala sem le otroške 
dodatke in s prijaznostjo delavk sem zelo zadovolj
na. So zelo fleksibilne in prijazne. Tudi delovni čas 
je tak, da lahko opraviš vse, ko rabiš.

Janez Osterc, M ozirje
V tem letu, od kar deluje upravni center, sem bil 

le na davkariji. Tam so mi uslužbenke prijazno pre
gledale mojo dohodninsko napoved in mi prijazno 
odgovorile na vsa moja vprašanja.



Poličnik: »Anketo bomo izvajali vsaj en kra t 
letno in tako » izm erili« , a li so ljudje  

zadovoljni z uresničevanjem  naših ciljev.«
( fo to :  E M S )

Pred vselitvijo v  upravni center je  bilo stan
je  na področju poslovanja s strankam i na 
nivoju vseh organov ocenjeno s povprečno  
o c e n o  3 ,5 7 ,  po  v s e litv i se  je  s ta n je  iz
boljšalo za približno 15 odstotkov in doseg
lo  povprečno oceno 4 ,1 3 .

cialno delo in ostali, vključno z Občino Mozirje. 
Glede stroškov Poličnik ocenjuje, da bo poslovan
je in delovanje državnih organov v skupnem up
ravnem centru dolgoročno racionalnejše, real
na ocena stroškov pred in po vselitvi pa bo znana

po zaključenem celoletnem poslovanju.
»Že sedaj lahko govorimo o nekaterih pozitivnih 

finančnih učinkih, saj so odpadli stroški najemnin, 
imamo skupnega hišnika, varnostnika in recep
torja, ki je tudi telefonist in skupen čistilni servis. 
Prej je vsak organ na svoj način urejal zadeve. 
Ob uresničitvi dogovora med organi o skupni 
glavni pisarni, avtoparku, skupnem svetovalcu za 
pomoč strankam, verjamem, da lahko v bodoče 
proračunske izdatke še zmanjšamo in stem pris
pevamo k racionalni in učinkoviti javni upravi,«je 
še pojasnil Vinko Poličnik.

Savinjčan

Savinjske novice in volitve
V skladu zobstoječo zakonodajo objavljamo pravi

la, na podlagi katerih bodo Savinjske novice sprem
ljale letošnje volitve, in s katerimi bo zagotovljena 
enakopravnost predsedniških kandidatov.

To načelo bomo upoštevali pri spremljanju 
predvolilnih aktivnosti, o katerih bomo poročali z 
vestmi, poročili in članki. Savinjske novice v pred
volilnem času ne bodo namenile posebnega 
prostora za predstavitev predsedniških kandida
tov, bo pa vsem dosegljiv oglasni prostor po vel
javnem ceniku oglaševanja.

V času volilne kampanje bodo Savinjske nov
ice izšle petkrat: 21. in 28. septembra ter 5 „ 12. 
in 19. oktobra. Vsem organizatorjem volilne kam
panje, ki bodo za omenjene številke pravočasno

dostavili gradivo za objavo, bodo zagotovljeni 
enaki pogoji. Volilno propagandna sporočila 
bomo objavili izključno z navedbo naročnika, nji
hov obseg v posamezni številki pa bo odvisen od 
števila in obsega naročil.

Strankarskih razglasov, pozivov, javnih izjav, 
stališč in drugih uradnih dokumentov praviloma 
ne bomo objavljali, razen v obliki plačanih oglas
ov. Pri morebitni objavi si pridružujemo pravico 
krajšanja, povzemanja ter obdelave. Prav tako 
bomo v tem času selektivni pri objavljanju pris
pevkov v rubriki Pisma bralcev, saj želimo pre
prečiti iz rab ljan je  te rubrike za interese 
posameznih strank in kandidatov.

Uredništvo

KLS - LJUBNO OB SAVINJI

Poštenost, vztrajnost in delavnost se spiata
D ružba KLS iz Ljubnega, ki p raznuje letos 3 5 -  

le tn ico , je  ob te j priložnosti p rejšnjo  soboto  
pripravila  dan odprtih vrat za  vse, ki jih zan im a  
napredek največjega gospodarskega subjekta  
v ljubenski občini. Š tevilni sobotni obiskovalci 
so se lahko prepričali, kako je  nekdanji kovinar
ski obrat, v ka terem  je  bilo ob ustanovitvi leta  
1 9 7 2  zaposlen ih  3 3  delavcev, zrase l s sedaj 
1 7 2  zaposlen im i v enega  največjih  svetovnih  
proizvajalcev zobatih vencev in masnih obročev  
za  potrebe avtom obilske industrije.

V sodobni tovarni, ki s svojo proizvodnjo za 
letošnje leto pokriva kar četrtino evropskih in 
slabo desetino potreb svetovnih avtomobilskih 
proizvajalcev po tovrstnih izdelkih, so obiskoval
ci imeli kaj videti.

Dosežena avtom atizac ija  p roizvodnje na 
posameznih ključnih proizvodnih procesih je 
garancija za stabilno kakovost pri odjemalcih 
KLS-ovih proizvodov, kjer so v lanskem letu pri 
njihovem največjem kupcu zaradi doseganja iz
vrstne kakovosti, pravočasnih dobav, fleksibil
nosti in inovativnosti med kar pettisočimi različn
imi dobavitelji delov za avtomobilsko industrijo 
skupaj s še šestimi iz različnih držav prejeli na
grado dobavitelj leta.

Po prepričanju d irektorja KLS Mirka Straš
ka je  vzrok  za ta kšn o  za u p a n je  n jih o v ih  
poslovnih partnerjev in uspešno rast podjet
ja  treba iska ti predvsem  v vz tra jnos ti, de-

Obiskovalcem so predstavniki podjetja KLS 
pokazali proizvodnjo zobatih vencev in 

masnih obročev za potrebe avtom obilske  
in dustrije  ( fo to :  F ra n jo  A te lš e k )

lavnosti in jasnih ciljih podjetja. Tudi v najtežjih 
trenutkih po slovenski osam osvojitv i, ko so 
izgubili kar 90% trga, so s požrtvovalnostjo in 
trudom  zaposlenih uspeli prebroditi težave 
in stopiti na pot, k ije  pomeni nenehno rast, 
m odern izac ijo  in povečevanje proizvodnih 
zm ogljivosti in prodaje.

Vlaganje v razvoj proizvodov, procesov in za
poslenih predstavlja po Straškovih besedah več 
kot 4% od vrednosti prodaje, ki je za letošnje leto 
predvidena v višini kar 15 m ilijonov evrov. V 
naslednjih letih planirajo še dodatno rast proiz
vodnje in dodatna vlaganja, če bodo hoteli slediti 
razvoju in zahtevam trga.

Ob dodatni širitvi pa direktor KLS opozarja na 
žalostno dejstvo prostorske omejenosti, s kate
ro se srečujejo. Kljub predvideni industrijski coni 
s strani ljubenske občine, nekateri lastniki zem
ljišč le-teh niso pripravljeni prodati po razum
ljivih cenah, kar bo v končni fazi lahko onem
ogočilo v prihodnjih letih planirano prostorsko 
širitev podjetja. Vendar so v KLS Ljubno kljub 
temu optim isti, saj svojo poslovno odličnost 
gradijo na temelju poštenih odnosov, kar se po 
besedah Mirka Straška ob jasno zastavljenih 
ciljih vedno obrestuje.

Franjo Atelšek

0



DRŽAVNI ZBOR POTRDIL IMENOVANJE MINISTRICE

Zofija Mazej Kukovič -  nova ministrica za zdravje
V  p oned eljek , 10 . sep tem b ra , je  

m atični od b o rza  zdravstvo po štiri 
in pol ure tra ja jo č e m  zas lišan ju  
podprl kand idaturo  Zofije  M aze j 
Kukovič za  m inistrico za  zdravje . 
Zanjo je  g lasovalo  osem  članov, 
proti pa je  bil eden . Naslednji dan, 
to je  v  torek, je  kandidaturo potrdil 
na izredni seji še Državni zbor RS.

Potem ko se je prem ier Janez 
Janša vzačetku meseca odločil za 
delno rekonstrukcijo vlade in spre
jel odstopne izjave treh ministrov, 
je 5. septembra poslal predsed
niku DZ Francetu Cukjatiju imeni 
kand ida tov  za m in is trs tvo  za 
zdravje, ki naj bi ga vodila Zofija 
Mazej Kukovič in m inistrstvo za 
promet, kjerje kandidiral Radovan 
Žerjav. V ponedeljek je po daljšem

Potem ko so svetniki občine Gornji 
Grad izglasovali sklep o stečaju 
družbe za oskrbo s toplotno energ
ijo, se je  odzval tud i d irek to r v 
odstopu mag. Aleš Bratkovič in 
vsem odjemalcem toplotne energ
ije naslovil pismo, v katerem jih med 
drugim  seznanja, da podjetje te
koče posluje pozitivno inje sposob
no pokrivati tekoče obveznosti do 
dobaviteljev. Problem je, ker tekoče 
pozitivno poslovanje ne zadošča za 
pokritje dolgoročnih kreditov, ki so 
nastali v času izgradnje sistema 
daljinskega ogrevanja.

Ker je možnost prodaje družbe 
strateškemu partnerju propadla, je 
po Bratkovičevem mnenju potreb
no Engo dolgoročno sanirati s po
močjo stečaja. »To pomeni, da se bo 
podjetje v postopku stečaja proda
lo in postalo v celoti prosto kreditov 
ter bo lahko v nadaljn jih letih f i
nančno nemoteno poslovalo. Tako 
je zagotovljena stoodstotna varnost 
dobave toplotne energije do porab
nikov. Z uvedbo postopka stečaja 
bo podjetje še vedno nemoteno 
nada ljeva lo  z obra tovan jem . V 
samem postopku stečaja pa bo 
Engo prodan, pri čemer bo novi 
lastnik za odjemalce toplote pod 
istimi pogoji nadaljeval s proizvod-

dogovarjan ju  ime svoje kand i
datke za ministrstvo za visoko šol
stvo, znanost in tehnologijo objavi
la še Nova Slovenija. To je  pravni
ca Mojca Kucler Dolinar.

Domačinka iz Belih Vod Zofija 
Mazej Kukovič je za javnost poveda
la, da ni oklevala, ko jo  je premier 
povabil k sodelovanju. Čeprav po
dročje zdravstva doslej ni bilo nje
na domena in ga je  poznala le bolj 
kot uporabnica, meni, da bo imen
ovanje zanjo nov izziv. Marsikdo se 
tudi strinja, daje po dveh ministrih -  
zdravnikih morda sedaj čas za min
istra menedžerja, saj je v zdravstvu 
veliko ravno organizacijskih in in
vesticijskih problemov.

Po zaslišanju na matičnem od
boru za zdravstvo, kjer je  pred
stavila svojo vizijo delovanja, je iz

D irekto r Enga v odstopu mag.
Aleš B ratkovič zagotavlja  

porabnikom stoodstotno varnost 
dobave top lo tne energije

( fo to :  E M S )

njo in prodajo toplote.
Naj poudarim, da ima Engo rela

tivno veliko vrednost, vendar samo 
v primeru nemotenega poslovanja 
in zagotavljanja toplotne energije 
porabnikom,« razlaga Bratkovič z 
jasn im  poudarkom, da se zaradi 
uvedbe steča ja  Enga uporab
nikom v ničemer ne bodo spreme-

Zofija Mazej Kukovič: »Moram  
reč i, da so mi kar dobro 

»podkurili« , vendar sem to  
pričakovala!«

( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

niii pogoji odjema toplotne energi
je. Družba naj bi se torej finančno 
konsolidirala in tako bolj zanesljivo 
kot prej opravljala svoje osnovno

javila: »Moram reči, da so mi kar 
dobro »podkurili«, vendar sem to 
pričakovala!« Na konkretna vpraš
anja, ki sojih po potrditvi postavljali 
novinarji o stanju na ministrstvu, ni 
odgovarjala, saj se mora, kot je 
dejala, o zadevah najprej dodobra 
poučiti.

Mazej Kukovičeva, ki je za svoje 
delo menedžerja prejela več na
grad, je bila imenovana za Delovo 
osebnost leta na področju gospo
darstva za leto 2006.15 let je  vodi
la velenjski Esotech. Letos julija, ko 
seje mudila na službeni poti na Ki
tajskem, pa jo  je tričlanski nadzorni 
svetzdvema glasovoma za in enim 
proti razrešil iz krivdnih razlogov. 
Kukovičeva razrešitvi ugovarja in je 
pričela sodni postopek.

Marija Lebar

energije
poslanstvo; zanesljivo in cenovno 
konkurenčno dobavo toplotne en
ergije.

Savinjčan

OBČINSKI SVET RECICA OB SAVINJI

Gorazdu Sotošku podpora 

za ravnatelja
Po odstopu dosedanje ravna

te ljice  reč iške  osnovne  šole  
Vlaste Poličnik teče na Rečici ob 
S av in ji p o s to p e k  im e no va n ja  
n jene n as led n ice  o z irom a  na 
slednika. Med štirim i prijavljenimi 
kandidati razpisne pogoje izpol
njujejo trije. Pri tem je  zanimivo, da 
je  v postopku izbire svet šole pod
prl u č ite ljsko  ko le g ico  Zvonko 
K ladn ik , s ta rš i so svo jo  n ak
lo n je n o s t n a m e n ili Tom is lavu  
Stankoviču, občinski svetniki pa 
so se na ponedeljkovi seji oprede
lili za Gorazda Sotoška.

Končna odločitev je tako v rokah 
članov sveta zavoda OŠ, ki so o 
novem ravnate lju  ozirom a rav
nateljici odločali v torek zvečer. Na

odločitev lahko poda mnenje tudi 
m inistrstvo za šolstvo in šport. V 
razpravi so svetniki odstrli kar nekaj 
p rob lem ov, s katerim i se bo 
moral(a) soočiti nova prva violina 
tamkajšnje šole. Tako je bilo slišati, 
da se šola sooča s kar resnimi fi
nančnimi težavami, nič manj pa naj 
ne bi b ili p rob lem atičn i odnosi 
znotraj samega kolektiva. Svetnik 
Milan Cajnerje napovedal, da bo ob 
naslednjem sprejemanju proraču
na predlagal pregled finančnega 
poslovanja šole, za župana Vinka 
Jeraja pa dogajanje v šoli kliče po 
trdi in energični roki, ki bo znala 
odpraviti morebitne nepravilnosti in 
zgladiti nesoglasja.

Savinjčan

ENGO D.0.0. GORNJI GRAD

Direktorjevo pismo kupcem toplotne
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VODA POPLAVILA PROSTORE VRTCA NAZARJE

Otroke, starše in vzgojiteljice dočakal šokanten
prizor na poplavo

Poškodovan parket so začasno prekrili s kartonom  in lepilnim  
trakom  ( fo to :  I re n a  D ro b e ž )

V  poned eljek  zjutraj so v nazor
s k e m  v rtc u  z a v la d a le  p ra v e  
iz re d n e  ra z m e re . P ro ti ju tru  je  
zarad i okvarjenega kotnega ven
tila  voda poplavila  prostore vrtca  
na površini okrog 3 0 0  kvadratnih  
m etrov. Škoda je  precejšnja, saj je  
skoraj v celoti uničen parket in del
no tu d i pohištvo. Zarad i h itrega  
posredovanja gasilcev in tam kajš
njih zaposlen ih  ocen ju je jo , d a  bo 
končna škoda nekoliko m anjša, kot 
bi b ila  sicer.

VODE TUDI DO 3 0  CM
Vzgojiteljico je zjutraj ob prihodu v 

službo pričakal grozljiv prizor, saj je 
voda dobesedno poplavljala pros
tore vrtca inse prebijala skozi zunan
je stene. Iz ventila ob kotličku stran
iščne školjke je bruhala voda, ki seje 
ponekod dvigovala tudi do 30 cm. S 
pomočjo starša enega od otrok so 
hitro zaprli glavni ventil, nato je stekla 
reševalna akcija. Gasilci PGD Nazarje 
so se hitro odzvali pozivu, pri odstran
jevanju vode pa so s krpami in metla
mi sodelovale tudi vzgojite ljice,

snažilke in ostali zaposleni.
Prva škoda se že kaže, saj seje v 

igralnicah začel dvigovati parket, 
delno so poškodovane tudi omare 
iz ivernih plošč, ravnatelj OŠ Nazarje 
Jože Kavtičnik pa je že naročil 15 
novih otroških ležalnikov. Pri tem je 
izrazil zaskrbljenost nad prihajajočo 
kurilno sezono, ko se bodo pohištvo, 
parket in stene začele sušiti in se bo

dejansko pokazala povzročena 
škoda. Predvsem pa je opozoril na 
neprimerno gradnjo vrtca, saj v 
sanitarijah, kjer je  prišlo do okvare, 
sploh ni sifona za odtok.

OTROKOM ZAGOTOVILI PROS
TOR V  ŠOLI

Kljub neljubemu dogodku delo 
vrtca  poteka nem oteno, saj so 
otrokom zagotovili prostor tudi v

šoli. »Moram pohvaliti naše zapos
lene, da so takoj pristopili k temu in 
brez težav in dodatnih vprašanj or
ganizirali delo na šoli in v vrtcu. Z 
njihove strani je bilo vloženega ve
liko dela, ki so ga korektno in dobro 
opravili. Brez takšnega pristopa bi 
b ilo vzgojno izobraževalno delo 
zagotovo moteno,« je  prepričan 
Kavtičnik.

Ravnatelj je  o škodi že obvestil 
zavarovalnico, vendar zavarovaln
ina verjetno ne bo pokrila niti polov
ice nastalih stroškov. Kavtičnik je z 
dogodkom seznanil tudi župana 
Ivana Purnata in upa, da se bo obči
na primerno odzvala. Predvsem pa 
je namenil iskreno zahvalo tistim, ki 
so kakorkoli priskočili na pomoč: 
»Res bi se rad zahvalil gasilcem za 
hitro posredovanje, našemu teh
ničnem u osebju, vzgojite ljicam , 
pomočnicam vzgojiteljic in seveda 
tudi učiteljem prve triade, ki so z 
razumevanjem sprejeli drugačno 
organiziranost in bili pripravljeni 
stvar urediti.«

Irena Drobež

OBČINSKI SVET OBČINE MOZIRJE

Marjan Benda si želi razširiti ponudbo hotela
N a zadnji seji 10 . septem bra so se m ozirski občinski svetniki seznanili 

z  nam ero  M arjan a  Benda, lastnika ed inega hotela v kraju , da razširi svo
jo  ponudbo. Kljub odobravanju in izrazom  podpore je  pred njim  še dolga  
pot. G raditi nam erava na zem ljišču, ki je  na poplavnem  obm očju, nam en
jen o  km etijski rabi, na  n jem  je  tudi staro  črpališče vode.

Zakon sicer dopušča spremembe 
obsto ječih  p rostorskih  planov, 
postopki pa so zelo dolgotra jni. 
Občina načrtuje občinski prostor
ski načrt, toda s sklepom občinske
ga sveta je  b ilo  rečeno, da se 
posameznih sprememb ne bodo 
lotevali, ker to prinaša dodatne 
stroške.

Občinski prostorski načrt je  vfazi 
razpisa in načrtovanja. Občina bo 
izdelala osnutek, ki bo vključeval 
vložene pobude občanov. Državni 
organi pričakuje jo, da bo ta os
nutek pripravljen resno in stroko
vno. Ker Zakon o urejanju prosto
ra pravi, da gradnja na poplavnem 
območju ni mogoča, naj bi tovrstne

pobude zavrnile že občinske strok
ovne službe. K ljub tem u bodo 
nekatere pobude uvrščene v os
nutek, saj v nasprotnem primeru 
razvoja posameznih obm očij ne 
moremo pričakovati. Še posebej 
na prostoru Zgornje Savinjske do
line, ki se je zap isa la  turizm u, v 
večini primerov pa gre za poplav
na območja.

Marjan Benda želi s svojo pobu
do, ki jo  je opredelil v idejnem načr
tu, podkrepil tudi z dovoljenjem za 
izdelavo vrtin za iskanje geoter
malne vode in izdelano maketo, 
bistveno povečati svojo obstoječo 
ponudbo. Trem hotelskim zvezdi
cam naj bi dodal četrto, kar bi mu

M arjan Benda je  težn je  po 
razš iritv i dejavnosti svojega 

hotela podkrepil s prikazom  na 
m aketi

( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

omogočal prizidek pokritega baze
na v ve likosti 3 0 0  kvadratn ih  
metrov, dodatnih 400  naj bi bilo 
namenjenih wellnes centru s savna
mi, fitnesom, kozmetičnim salonom. 
V velikosti 1.000 kvadratnih metrov 
naj bi po ideji zrasla bow ling in 
kegljišče, v prostor pa bi bil uvrščen 
tudi kongresni center.

Marjan Benda pričakuje s strani 
občinskega sveta in uprave pomoč 
pri iskanju prostorskih rešitev, ki ne 
bodo poslabšale obstoječega stan
ja , dopuščale pa bodo določene 
posege. Prav tako bi bilo pričakovati, 
da bo občina, katere razvojna us
meritev je predvsem turistična de
javnost, znižala komunalni prispe
vek. V nasprotnem primeru lahko 
ostane zgolj pri še eni neuresniče
ni ideji posameznika, ki želi iz besed 
preiti na dejanja.

Benjamin Kanjir
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ROBI ZUPAN, GLASBENIK IN MENTOR

»Želim , da učene« sam  sprevidi, 

kaj je bistvo v  g lasb i«

Robi Zupan ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

P o se b n o  p o g la v je  z n a n e g a  g la s b e n ik a  
R o b ija  Z u p a n a  je  p e d a g o š k o  d e lo  z 
m la d im i,  k i ž e l i jo  ig r a t i  f ra j to n a r ic o .  P ri 
te m ,  k o t  p r a v i  Z u p a n ,  n e  m o re š  b i t i  
p o lo v ič a r ,  č e p ra v  s ta  d v e  v rs t i  u č e n c e v . 
T is t i,  k i ž e l i jo  z n a t i le  n e k a j o s n o v n ih  
p r i je m o v ,  t e r  t is t i ,  k i ig r a jo  k a k o v o s tn o  
in  j ih  g la s b a  o s v o ji .  Z a to  p rv e  n a u č i to ,  
k a r  ž e li jo ,  d o  d ru g ih  p a  je  z e lo  d o s le d e n , 
s tro g  in  n a ta n č e n . T a k  je  tu d i d o  M a t i je  
V e n in š k a  z  R e č ic e  o b  S a v in j i .  D a  je  
o d n o s  p ra v i,  je  d o k a z  tu d i n e d a v n o  f in a l
n o  te k m o v a n je  z a  Z la to  h a rm o n ik o  
L ju b e č n e  2 0 0 7 ,  k je r  je  š t i r in a js t le tn i  
R e č ič a n  d o b e s e d n o  p o m e te l  s  
k o n k u re n c o . P o s ta l je  p rv i te k m o v a 
le c  v z g o d o v in i Z la te  h a rm o n ik e ,  k i je  
d o s e g e l d v o jn o  z m a g o  s  k o m b in a c i
jo  a b s o lu tn i z m a g o v a le c -o b č in s tv o

- Se Zlata harm onika sprem inja?
V prvih letih nastopi na Zlati harmoniki niso 

bili tako kvalitetni, kot je to sedaj praksa. Bili so 
nekateri posamezniki, ki so se pojavljali kak
šno leto. Sedaj pa je ta špica malo bolj široka 
in seje potrebno kar krepko potruditi, če želiš 
postati absolutni zmagovalec.

- Na Ljubečni je  bilo letos slišati tudi skladbe  
tujih avtorjev. Je  to tisto, kar naj bo Zlata har
m onika v prihodnje?

Težko rečem, kako se bodo odločili organi
zatorji, a moje mnenje je, da morajo nastopa
joči igrati skladbe iz okolja, iz katerega izhaja
jo. Tako naj Slovenci igrajo svoje, Italijani pa

svoje. To je seveda v delu, ko tekmovalci igrajo po 
lastni izbiri. Vsekakor pa je v tekmovalnem delu 
še venček narodnih in skladba, ki jo  določi organ
izator.

- Letos ste tudi sam i imeli na tekmovanju svo
jeg a  aduta. Kako kot m entor ocenjujete nastop 
M atije  Veninška?

Učim že dve desetletji in v tem času sem na 
Ljubečni imel kar pet zmagovalcev. A do letos 
ni še nihče zaigral tako brezhibno, kot je to storil 
Matija. Čeprav je  bila konkurenca zelo moč
na, je bil mladi frajtonarza razred boljši od vseh 
nastopajočih. Odličen nastop brez napake, 
igral je  dinamično, z velikim umetniškim vtisom, 
kar pomeni, da je  njegova glasba vsebovala 
vse, kar mora -  poudarke, dinamiko, poustvar
jan je  ...

- Od vaših petih zmagovalcev, ki ste jih v pretek
losti poslali na Ljubečno, je  M atija najmlajši.

Ne samo daje moj najmlajši zmagovalec, tem
več je tudi najmlajši zmagovalec vzgodovini Zlate 
harmonike ter edini, ki je do sedaj kar trikrat za
poredoma osvojil pokal občinstva in postal ab
solutni zmagovalec.

- Ste bili kdaj tudi sami m ed tekm ovalci Zlate 
harm onike?

Sam nikoli nisem nastopil na Ljubečni, tja sem 
pošiljam le svoje učence.

- Kaj je  potrebno za dober nastop muzikanta?
Vsekakor je  pomembna sproščenost, ki je 

pogoj, da izvajaš brezhibno skladbo. A ta ti ne sme 
biti breme, temveč mora postati orodje, s kater
im izvabljaš nasmeh na lica. In kakršen si ti na 
odru, tako reagira tudi občinstvo. Tvojo razposa

jenost in razigranost ti publika nekako vrača.
- K akšen m ora biti m uzikant, da »vžge« pri 

občinstvu?
Sam spoštujem muzikante, ki na odru tudi »do

bro izgledajo«, imajo prijeten nastop in izražajo 
energijo, ki jo  prenašajo tudi na občinstvo. Pri 
Matiji se vidi, da v glasbi uživa in mu igranje pred
stavlja užitek. Njegovo znanje je tako dobro, da 
skladbo lahko zaigra tudi po svoje. Prepričan sem, 
da mu je prav zaradi vsega tega občinstvo pode
lilo največ glasov.

- Kakšne so vajine vaje?
Nikoli niso dolgočasne. Prvo se je potrebno 

skladbo naučiti, nato sledi tehnična izvedba. Prs
ti namreč morajo ubogati. Potem je na vrsti inter
pretacija in vsebina ter dinamika in poudarki. To 
ni nikoli dokončana zgodba, saj se vedno lahko 
kaj doda.

- Kaj je  za tako delo potrebno?
Za tako delo, kot ga imava midva z Matijo, je 

potrebno m edsebojno zaupanje. Pri tem so 
vsekakor pomembni tudi starši, ki mu stojijo ob 
strani. Delati moraš s srcem, zaslužekje postran
skega pomena. Bolj kot to pa je pomembno pri
jateljstvo, ki seje iz vsega tega razvilo.

- Načrti za prihodnost?
Moj cilj mentorja je, da svoje učence naučim 

dobrega igran ja. Nisem pris taš »številk -  
količine«. Ne želim jih naučiti petdeset skladb, 
temveč pet, a tiste dosledno. Želim, da učenec 
sam sprevidi, kaj je bistvo v glasbi.

- In bistvo je?
Kako so viže zaigrane.

Pogovarjala se je Marija Šukalo

TOREK in ČETRTEK 18.00 -19.00 

telovadnica OŠ REČICA

V četrtek, 2 0 . septembra, ob 1 8 . 0 0  uri vas vabimo na 
brezplačno predstavitveno vadbo. Inf. 0 3 1  6 1 4  3 1 2



NA LJUBNEM SLOVESNO ODPRLI PARK BORCEV ZA SEVERNO MEJO

Večji poudarek domovinski vzgoji
»Ta p a rk  im a  v e lik  p o m en , ne  

sam o za Ljubno, am pak širše. Č es
titam  predsedniku Zgom jesavin- 
jskeg a  društva g en era la  M ais tra  
Iztoku Podkrižniku in tudi ostalim , 
ki so sodelovali pri postavitvi tega  
lep ega  spom inskega parka . To je  
k a m e n č e k  v m o za iku  izg ra d n je  
več je  dom ovinske zavesti, pri kat
eri im a  šola izrazito vlogo. V  zadn
jih  le t ih  p o s k u š a m o  te m e lj i to  
dopolniti učne program e z  dom ov
inskim i in državljanskim i vsebina
m i. V en d ar to  ni dovolj, saj je  šola  
p re m a jh e n  s o c ia liz a to r , d a  bi 
lahko dala neko ljubezen do dom o
vine in zgodovine las tnega  naro
da ,«  je  v  o s re d n je m  govoru  ob  
otvoritvi p a ika  poudaril m inister za 
šolstvo dr. M ilan  Zver.

Za ljubensko županjo Anko
Rakun je  park borcev za severno 
mejo vrhunec estetskega okusa 
in izgleda te r  h kra ti spomin in 

opomin na dogodke iz prve 
polovice prejšnjega s to le tja  

( fo to :  E M S )

Po njegovem je utrjevanje ljubez
ni do domovine naloga vseh, zato 
bi morali brez razlik stopiti skupaj 
in si prizadevati za izboljšanje. S

M in is te r za šolstvo dr. M ilan  
Zver: »So m ejniki in ljud je , ki 
m orajo osta ti v naši zavesti in 

jih  moramo ohran ja ti našim  
potom cem.« ( fo to :  E M S )

parkom želijo obuditi spomin na 
leto  1919, ko so  vo jak i legen
darnega generala in pesnika prav 
iz tega kraja hodili branit severne 
meje. 120 Zgornjesavinjčanov je 
bilo med njimi. Mnogi so pred tem 
prestali morijo prve svetovne vo
jne, vendar so kljub tem u brez 
pomišljanja sledili pozivu genera
la Maistra.

»Maistrovi borci so bili pozabljeni 
zlasti v polpretekli zgodovini, kar je 
svojevrstna zgodovinska krivica. 
Slovenci bi morali veliko bolj spoš
tovati zgodovinske in nacionalne

simbole in zdi se mi prav, daje  vla
da uvedla nekaj državnih praznik
ov, ki so lepa priložnost, da se 
spomnimo tudi teh dogodkov,« je 
svoje razmišljanje podkrepil minis
ter Zver.

Malo je  tako pomembnih dogod
kov v Zgornji Savinjski dolini, zato 
je  prav, da je bila sobotna sloves
nost m anifestacija  najboljšega, 
kar ti kraji premorejo. Izboren kul
turni program , katerega so pod 
režijskim vodstvom Antona Vene- 
ka soo b likova li č lan i Kulturnih 
društev iz Mozirja in Rečice, učen
ci ljubenske osnovne šole, Oktet

Teš, Darja Švajger in Godba Zgorn
je  Savinjske doline ter trobilni kvin
tet Orkestra slovenske vojske, je bil 
enkratna oddolžitev tem  srčnim  
možem, ki so bran ili in ubranili 
državno mejo, ki velja še danes. 
Edinstven park je  prvi tozadevni v 
Sloveniji. Za njega so si prizadevali

člani Zgornjesavinjskega društva 
generala Maistra, še najbolj njegov 
predsednik Iztok Podkrižnik. »S tem 
projektom sporočam o sedanji in 
p rih o d n ji g en erac iji, da se je  
potrebno boriti. Ne več z meči, kot 
so to počeli naši predniki, ampak 
na drug način. Sodimo v družino 
evropskih narodov in če hočemo 
imeti boljši jutri, si moramo izboriti 
pravo pozicijo,« je trdno prepričan 
Podkrižnik.

Osrednji element parka, ki naj bi 
postal neke vrste obvodna prom
enada, je  seveda spom insko  
obeležje akadem skega k iparja

Primoža Puglja. Tudi vtem  so sno
valci ustvarili nekaj izjemno poseb
nega, saj je  bil doslej upodobitve 
deležen le genera l M aister, v 
ljubenskem  prim eru pa je  pou
darek prav na borcih za severno 
mejo.

Savinjčan

Takšni prostori, kot je  park, lahko pom agajo privzgo jiti ljubezen do 
lastne dežele in začnejo odpirati tudi radovednost o troške duše za 

zanimivo p reteklost ( fo to :  E M S )

VELENJE

Leto dni kmečke tržnice
V soboto, 8. septembra, je bilo v velenjskem mestnem središču in 

njegovi okolici zelo živahno. Ob 10. uri so v atriju pri Centru Nova pripravili 
prireditev ob 1. obletnici kmečke tržnice, ki so jo  v mestu organizirali v 
sklopu z evropskimi sredstvi sofinanciranega projekta »Kmečka tržnica 
kot inovativna prodajna struktura kmetijskih produktov«. Na prireditvi je 
nastopilo več zasedb ljudskih godcev in pevcev, predstavili so se števil
ni pridelovalci in predelovalci kmetijskih pridelkov in izdelkov, obisko
valce tržnice pa je nagovoril tudi velenjski župan Srečko Meh.

12. septembra je praznovala abrahama

Rezika Bezovšek
Če tudi ne bi hotela odpret, 

bi ti prišli zaželet 
saj 2X25 let imaš, 

čeprav jih skrivati znaš, 
g  še vedno polna si energije,

da tvoj obraz kar sije.
Y  Naslednjo obdobje zdaj ti sledi,

ABRAHAM pripravlja nove ti poti.
Na poti zelino ti iz srca, 

da sreča in zdravje bi te že mnogo let 
spremljala.

Sin Iz id o r, Vanja in M arce l, ki b a b ic i po š ilja  50  p o lju b č k o v
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VABLJENI V PICERIJO IZOLES - NAJUGODNEJŠE MALICE V DOLINI 
od po n . d o  sob. m alice  in p ice  že  o d  9. ure d a lje . T e l.;  031 8 9 2  6 85

Že v e č k ra t sm o  V as na ra z ličn e  n a č in e  o b ve šča li o  u v a ja n ju  m a lo p ro d a jn ih  e n o t  v  n aš ih  d is tr ib u c ijs k ih  c e n tr ih .  
Pa v e n d a r b i v a m  ž e le li o  te m  p o v e d a ti še n e k a j več  in V as  p o v a b it i na  ta  sve čan i d o g o d e k .

V petek, 21.09.2007 od 10. do 15. ure, Vas vabimo na dan odprtih vrat, v nov 
poslovni objekt Ljubno, v katerem se nahaja tudi 

maloprodajna enota DISKONT.

R a z e n j a

E®QI
Savinjska cesta 1, 3331 Nazarje 
Gsm za naročila : 031/892-685 
http:www.izoles.si 
Delovni čas :
Pon. - čet o d  5.30 d o  23. ure 
Pet. - so b  od  5.30 d o  1. ure 
Ned. in prazniki o d  8.00 d o  23. ureN O V O !

M alice do 22* ure!
V mesecu septembru JURČKI Z JAJČKO samo 3€

V  u p a n ju , d a  b o  naša n o va  m a lo p ro d a jn a  e n o ta  zaž ive la , ta k o  v  vaše  k o t  naše  z a d o v o ljs tv o , Vas p ra v  le p o  
p o z d ra v lja m o  in  se v e s e lim o  V a še g a  o b is ka .

N O V O  N O V O

V e lik a  izb ira  

g a s t r o  p ro g ra m a ,  
te h n ič n ih  in

g o s p o d in j s k ih  p l in o v  ...!

Vse cene že vsebujejo  DDV.

Vaš DAVIDOV HRAM

D A V ID O V  H R A M  d.o.o. Ljubno, 
Tel. 03/839-35-00, 
fax. 03/839-35-07

D A V I D O V

L oke  3 7 , 3 3 3 3  L ju b n o  o b  Savin ji 
w w w .d a v id o v h ra m .s i

Spoštovani!

5 .5 0  EUR 
0 ,9 9  EUR 
4 ,3 6  EUR 
0 ,5 9  EUR
8 .9 0  EUR 
1 ,9 7  EUR 
0 ,4 0  EUR
1 .5 0  EUR 
0 ,7 0  EUR
1 .9 0  EUR 
3 ,3 0  EUR

In  še  nekaj iz n a še  p o n u d b e ;

- S k a n d a l v o d k a  b o r o v n ic a ,  r ib e z  0 ,7  I F r u c ta l  ....
- D r a g o n  e n e r g e t s k i  n a p i t e k  0 , 3 3  I U n io n  .............
- S ir  G a u d a  m le k a r n a  C e le ia  1 k g  ..................................
- F iž o l B e l la  R o s a  r ja v i  8 5 0  g ..............................................
- S a la m a  O g rs k a  1 k g  ..............................................................
- G o rč ic a  E ta  1 0 5 0  g  ...............................................................
- K a v a  m le t a  M in a s  1 0 0  g  ...................................................
- D a rk  d o g  e n e r g e t s k i  n a p i t e k  11 ..................................
- P iv o  la š k o  - u n io n  0,501 s t e k le n ic a  ...........................
- V in o  je r u z a le m č a n  o r m o ž  11 ..........................................
- V in o  c v ič e k  K rš k o  11 ..............................................................

Odprto:
pon. - pet. od 8. do 12 

in od 14. do 19. ure 
sob: od 8. do 12. ure

Trgovina z obutvijo 
«  v  B

J u r č e k

KOPITARNA i j i■o p itAr n a  T R G O V IN A  z  o b u t v i j o

Z A  V SE  G E N ER A C IJE  

v prodajnem centru IZOtfif Nazarje, tel. 839 02 50 
in prodajalna J u rček  v Parižljah, tel. 705 09 33

F i n a n c i r a n j e  v o z i l ,  o p r e m e  

i n  n e p r e m i č n i n .

N L B ®  Le a sin g
N L B  L e a s in g  V e le n je , d .o .o . 
Tel: 0 3  8 9 9  5 3  1 3 ,8 9 9  5 3  12



Reja drobnice skoraj povsem zamrla

S t a n k o t u
za 60. rojstni dan

Naj ti bo življenje dolgo, 
naj bo praznikov še 

mnogo, naj ti 
zdravje, sreča in veselje, 

vsak dan spremljata 
življenje.

Pavličevi

sorskem dvoru,« je povedal Lipnik z 
jasnim poudarkom, daje socialistič
ni »napredek« po drugi svetovni voj
ni nekako pozabil na modrost pred
nikov. Negativni trendi povojnega 
obdobja se počasi izgubljajo, saj se 
nudijo številne možnosti razvoja. 
Tako je po Upnikovem mnenju drob
nica vir ekološko pridelane hrane, 
volne, mleka, sira in ostalih produk
tov, celotna panoga pa ob vsem os
talem pomembno vpliva na ohran
janje kulturne krajine.

Savinjčan

Zveza društev rejcev drobnice skrbi za druženje med re jc i, ki je  
potrebno za izm enjavo mnenj in izkušenj pri delu ( fo to :  E M S )

Za predsednika Zveze Borisa 
Grabrijana je  dogodek izrednega 
pomena, saj so se tok ra t prvič 
predstavili rejci drobnice iz več 
držav. »Rejci drobnice so iz naših 
krajev so pred sto leti razstavljali na 
pariškem sejmu. Reja je potem sko
raj zamrla, pomemben premik seje 
zgodil lani, ko smo v tujini ponovno 
predstavili vse slovenske pasme 
ovac. Vesel sem, da se v okviru tega 
m ednarodnega projekta v prel
epem  predelu Logarske doline

odvija  državno prvenstvo v 
striženju ovac in razstava,« je ob 
otvoritvi povedal Grabrijan, z jasn
im poudarkom, d a je  bila razstava 
zaradi strogih slovenskih predpis
ov ves čas pod vprašajem.

Da je bila organizacija zaupana 
Logarski dolini seveda ni nobeno 
presenečenje, saj so ovce še kako 
pomembne za solčavsko zgodovino 
in ugled. Že v tridesetih letih prejšn
jega stoletja so strokovnjaki dali ve
deti, da solčavski rejci ovc niso od

M arija  Kompan s Koroške je  prisotn im  dem onstrira la , kako so nekdaj 
ovce s trig li na roke ( fo to :  E M S )

Ovce in koze posta ja jo  ponovno ena  od m očnejših živ inorejskih de
javnosti tudi v  naših krajih , re jci pa se združujejo v društva. Kar 2 8  takih  
združuje Zveza društev re jcev  drobnice S lovenije . Rejci d robnice so v 
soboto in nedeljo  v Logarski dolini v  sodelovanju s soorgan izatorji Bi
otehniško faku lte to , oddelkom  za  zootehniko , O včerejskim  društvom  
Raduha, Društvom  re jcev ovc jezersko-solčavske pasm e. Občino Solča
va, Logarsko dolino d .o.o. in m inistrstvom  za  km etijstvo pripravili peto  
razstavo drobnice in dvanajsto  tekm ovan je  v  striženju ovac.

muh, od takrat tudi solčavske ovce 
uživajo zgodovinski ugled.

Mednarodna razstava avtohtonih 
pasem ovc in koz je  za celotno 
Solčavsko izrednega pomena tudi 
po mnenju župana občine Solčava 
Alojza Lipnika. »Kotje zapisal naš ro
jak Robanov Joža, so Solčavani ovce 

za pleme prodajali na 
Kranjsko, Koroško, Ti
rolsko in Solnograško. 
Za zakol pa so šle 
lahko in še dovolj dobro 
v Železni Kapli, v 
Pliberku in Velikovcu. 
Kako daleč je  segal 
sloves solčavsko-jez- 
erskih klavnih ovnov, 
govori podatek, da je 
imel kmet Anko na 
Jezerskem odlikovan
je, katerega je njegov 
prednik prejel od ce
sarice Marije Terezije 
za najboljše ovne, kijih 
je  prodaja l na ce-

ANJA
Ena zvezdica za srečo, 
ena zvezdica za iskrico 

v očeh
ah, kaj naštevam, 

vse zvezdice neba naj 
se spustijo k tebi 

v dlan in ti polepšajo 
tvoj 23. rojstni dan!

Sabinca, M itja  in vsi, ki te  im am o rad i

O rg an izato ri so se  resnično  
potrudili, sa j so ob razstavi in 
tekm ovanju vsfriženju ovac pri
kazali številne dejavnosti vezane 
na ovce in volno, otroci in odrasli 
so se lahko preizkusili v pleten
ju in filcanju, celotno dogajanje  
p a so sklenili s  strokovnim  pos
vetom  o možnostih vzreje drob
nice v alpskem  prostora.

V LOGARSKI DOLINI PRIPRAVILI DVODNEVNO MEDNARODNO RAZSTAVO AVTOHTONIH PASEM OVC IN KOZ



50 LET OD PRIHODA KANONIKA ALOJZA ŽAGARJA V MOZIRJE

Praznovanja jubileja se je udeležilo okoli tisoč
obiskovalcev

Upokojeni mozirski dušni pastir Alojz Žagar, 
častni kanonik mariborskega stolnega kapitlja, 
je prišel v Mozirje pred natanko petdesetimi leti. 
Ob visokem jubileju življenja in delovanja med 
Mozirjani so mu slednji ob župnijskem dnevu 
pripravili slovesno mašo in po njej druženje ob 
bogato obloženih mizah.

Poleg domačega župnika Sandija Korena so pri 
organizaciji dogodka sodelovali člani župnijskega 
pastoralnega sveta, različnih skupin in domače 
gospodinje, ki so poskrbele, da so se mize šibile od 
dobrot. V farni cerkvi sv. Jurija je potekala sloves
na maša s somaševanjem osmih duhovnikov in 
mariborskega nadškofa ter metropolita dr. Fran
ca Krambergerja. Slednji je v pridigi spomnil ver
nike na dušno pastirstvo in neizbrisen pečat, ki ga 
je kanonik Žagar pustil Mozirju in Mozirjanom.

Njegova mirnost, modrost in odločnost sta pre
mostila prenekatero oviro, ki mu jo  je  na pot 
postavilo življenje. Slednje je bilo pestro, kar je 
Žagar zapisal v knjigi z naslovom V kovačnici živ
ljenja. Vseskozi je bil vzgled in pravi voditelj, kije 
hodil pred verniki, jim  kazal pot, pomagal v tre
nutkih žalosti in sodeloval z njimi v časih veselja. 
Še danes, koje  za njim že 88 let življenja, zna v

vsakem trenutku pokazati kanček humorja. Na
jraje pove zgodbo o prihodu v Mozirje, koje obči
na ravno praznovala občinski praznik. Z vseh 
drogov so plapolale zastave in pozdravljale 
njegov prihod. Vsaj tako je  bil prepričan.

Okoli tisoč Mozirjanov in ostalih obiskovalcev 
seje  po maši podalo na župnijsko dvorišče, na

cesto in igrišča. Gospodinje, ki so vedno priprav
ljene priskočiti na pomoč, so pripravile bogato 
zakusko. Manjkalo ni niti rujne kapljice, s katero 
so zbrani nazdravili kanoniku in mu zaželeli še 
veliko zdravja in dobre volje, ter mlaji, ki so jih  
postavili Mlajevci v njegovo čast.

Benjamin Kanjir

Mariborski nadškof metropolit dr. Franc Kramberger je v pridigi spomnil vernike na 
neizbrisen pečat, ki ga je kanonik Alojz Žagar (drugi z leve) pustil Mozirju in Mozirjanom

(foto: B e n ja m in  Kanjir)

T r g o v i n a  x  
m o d n o  k o n f e k c i j o

Kar it»

vam ponujata

S t i l s k i  i z z i v
Izzivamo vse tiste ženske in moške, ki bi bili radi lepši, privlačnejši ki bi 

radi bili všeč sebi in drugim. V trgovini z modno konfekcijo Kar=in bodo 
poskrbeli da boste dobili celovit nov izgled (pričeska, ličenje, čevlji in 
obleka), primeren vaši postavi in starosti v Savinjskih novicah pa bomo 
vašo stilsko preobrazbo pokazali tudi drugim.
Ne oklevajte, izpolnite prijavnico, priložite svojo fotografijo in kratek 

opis ter vse skupaj najkasneje do torka, 18. septembra 2007, pošljite 
na naslov: Savmjske novice. Savinjska cesta 4,3331 Nazarje.

P R I J A V N I C A

Spodaj podpisan/a si želim novega videza, zato se prijavljam 
za sodelovanje v akciji trgovine K aM n  in Savinjskih novic.
S podpisom dovoljujem javno objavo mojih fotografij.

IME IN P R IIM E K :___________________________________________________

NASLOV: ___ | | ____________________________________________

POŠTA IN KRAJ:

DATUM ROJSTVA: 

PODPIS:

TEI.:

Priloga: barvna fotografija celotne postave

Mazdo je številkopo kakovosti

Bodite opazni, ko želite. Pokofite moč, ko hočete. Izberite svobodo, ko se odločite.
Odpeljite novo Mud«3.

Ob nakupu nove MaideB v septembru in oktobru vom 
bomo podarili 26 konjskih moči

O b išč ite  sa lo n  A S  A v to m o b ili S k o rn še k  in  se  pustite  zap e lja t i a rg u m e n tu  moči. 
Podorjeno moč je odličen razlog zo nakup.

To j e  t a  Z o o m -Z o o m  o b č u te k !

IT Ì3Z D 3KMKOIT O UUSINO
AS AVTOMOBILI SKORNŠEK, Cesta Simona Blatnika 20, 3320 Velenje; 
tel.: 03/891 90 77 www.as-velenje.com



Piše: Aleksander Videčnik

Številni Zgornjesavi njča n i so vsvet 
ponesli glas o krajini in ljudeh Zgorn
je Savinjske doline. Med te sodi ned
vomno tudi slikar, risar in ilustrator 
Fran Tratnik iz Potoka. Na njegovi 
rojstni hiši je nameščena spomins
ka plošča, ki jo  je leta 1981 odkrila 
Zveza kulturnih društev tedanje 
občine Mozirje.

Že nekajkrat so se v spomin na 
velikega rojaka domačini zbrali na 
Unukovem, pred rojstno hišo Frana 
Tratnika v Potoku. Tokrat je pripravi
la srečanje in počastitev spomina 
na s lika rja  Krajevna skupnost 
Kokarje in to v okviru občinskega 
praznika občine Nazarje.

KDO JE BIL FRAN TRATNIK?
Dne 11.junija 1881 se je  Unuko

vim rodil sin Franci. To je bila nekoč 
velika in ugledna kmetija, na kateri 
so gospodarili Tratniki. Pa je nanes
lo, da seje kmetija znašla vtežavah, 
karje bilo po kmečki odvezi kar pog
osto. Tedaj so se Tratnikovi borno 
preživljali z lončarstvom, kije bilo v 
tem okolju znano že stoletja nazaj. 
Zapisi pišejo, da so to bili "kokarski 
črnolončarji".

Ni odveč, če zapišemo, da so bili 
lončarji iz Zadretja znani daleč pre
ko tedanjih  narodnostn ih  meja, 
celo na Dunaju so uspešno proda
jali svoje "kokarske klobuke" in dru
go lončenino.

Mladi Tratnikježe kaj kmalu poka
zal izredno sposobnostv risanju. Ko 
mu je  bilo 15 let, so prenavlja li 
rečiško fa rno  cerkev. Fanta je  
pritegnilo delo celjskega mojstra 
Gosarja, ki je  opravljal poslikavo 
cerkve. Tudi v šoli seje izkazal s svo
jo  risarsko nadarjenostjo. Nekoč je 
na tablo narisal prehod Izraelcev 
preko Rdečega morja in zraven še 
odličen portre t svojega učite lja 
Žagarja. Tako so tudi v šoli ugotovili 
fantove sposobnosti in so na vse to 
opozorili očeta Tratnika. Kljub gmot
nim težavam so poslali Francija v uk 
k mojstru Gosarju v Celje.

Fran Crafnife
ZAČETKI STROKOVNEGA 

USPOSABLJANJA
Mojster G osarje  kmalu zaznal 

izredno danost za s likan je  pri 
mlademu Tratniku. Obiskal je očeta 
Tratnika v Potoku in ga prepričal, da 
mora Franci v šole in nadaljevati s 
študijem slikarstva. Tako seje Fran
ci znašel najprej na Dunaju in nato 
kmalu v Pragi, kjer so ga tudi spreje- 
li na likovno akadem ijo . Toda 
gmotne težave mu niso zagotovile 
študija v Pragi, zato se je  vrnil na 
Dunaj, pozneje pa je  šolanje nad
aljeval v Münchenu. Tam so se šolali 
tudi številni Slovenci, kot likovniki 
Gaspari, Birolla, Ažbe, Meštrović in 
drugi. V tem bavarskem mestu sta 
bila tiste čase tudi literata Cankar in 
Župančič.

Z vsemi temi se je Tratnik redno 
srečeval in tudi ta srečanja so mu 
pomagaia premagovati težave pri 
usposabljanju. Predvsem razne il
ustracije in sploh delo ilustratorjev 
so nanj naredile izreden vtis, zato 
seje pričel ukvarjati tudi 
s to vejo risarstva. Kma
lu je postal priznan ilus
tra tor in duhovit sode
lavec dunajskih, praških 
in miinchenskih časop
isov, bil pa je tudi odličen 
slikar oljnih podob.

kratko -  četudi ne najbolj točno -  
bi ga lahko označili kot umetnika v 
prehodu. To velja seveda za vsake
ga ustvarjalca, ker so pač vsi za
sidrani v širokem in nikoli mirujo
čem toku časa. Toda obdobje, ka
terega tako poln obraz je ustvar
janje Tratnika, je za likovno življen
je  prehodno v prav posebnem  
smislu: Dejansko gre za konec ali 
vsaj začasni konec nekega pogle
da na svet, na naloge umetnosti 
sploh, in je  zato umetnik, ki je znal 
premostiti zev med slikovitostjo im
presionizma, tem vrhom odslika- 
vanja narave -  denimo na znan
stveni osnovi -  in med novimi kon
cepti, ki so vodili bolj in bolj k pov
sem suverenemu popolnjevanju 
slikovnega p o lja ... Tratnikje skrat
ka podal slovensko različico ve
likega svetovnega toka, ki je v za
četku našega s to le tja  (p isano  
1981, op. A.V.) re vo luc ion ira l 
umetnost, kot ni bila preobražena 
vsaj od renesanse dalje, in je us

pel pri tem  osta ti vendarle  
razpoznavno svoj.«

Fran Tratnikje bil izrazito socialni 
slikar. Naj omenimo nekaj njegovih 
del s takšno vsebino: Zločin, Grobar, 
Izgubljeni dnevi, Vdova, Iz noriš
nice, V bolnici, Kovač, Rudarji, cikel 
"Begunci". Leta 1951 je b ila ob 
slikarjevi 70-letnici v Ljubljani retro
spektivna razstava. Leto dni kasne
je pa je  v Ljubljani izšla monografija 
Frana Tratnika izpod peresa Zora
na Kržišnika.

In na koncu še dve njegovi misli:
»Čim manjši je  narod, tem manj 

pozna svoje ljudi.«
»Ni še umetnik, kdor ima produk

tiven dar.«
Fran Tratnikje umrl v Ljubljani, 10 

aprila 1957. Leta 1987 smo imeli v 
Mozirju bogato razstavo del Frana 
Tratnika, ki je med obiskovalci zelo 
pozitivno odmevala. Tako so domači
ni vsaj maio spoznali veliko, pestro in 
ugledno delo svojega rojaka.

TRATNIK V 
LJUBLJANI

Ob izbruhu prve sve
tovne vojne je  Tratnik 
pribežal v Ljubljano, kjer 
je s pomočjo Jakopiča 
in V lad im irja  Levstika 
dobil službo kot umet
nostni sve tova lec pri 
Pokrajinski upravi. Nato 
se je zaposlil kot resta
vra to r v Narodnem 
muzeju. Ves čas je Trat
nik deloval kot zaveden 
Slovenec, že ko je bil v 
tujini pa tudi v domačih 
krogih izobražencev v 
Ljubljani.

KAJ JE NAPISAL 
ZORAN KRŽIŠNIK O 

TRATNIKU?
»V s lovenski likovni 

um etnosti gre Franu 
Tratniku povsem svo
jsko mesto. Najbolj na

Zelo značilna za Tratnikovo socialno slikarstvo je tudi slika Berači, ki jo je 
naslikal leta 1919



KAKO POSKRBIMO ZA SVOJO VARNO PRIHODNOST

Korekcija ponovno zgrešila Slovenijo

Tudi v  avgustu rast na Ljubljanski 
borzi še ni ponehala, indeks S B I20  
je  v a v g u s tu  p o ra s e l š e  za  7  
odstotkov, z  deln icam i iz prve ko
ta c ije  Ljubljanske borze p a  se tre
nutno trgu je  že  po 35-kra tn iku  do
bičkov iz le ta  2 0 0 6  in pri 3 ,6 -k ra t-  
ni knjižni vrednosti.

Da gre za precejšnjo rast, pokaže 
primer, ko seje  v lanskem avgustu 
z delnicami iz prve kotacije trgova
lo pri manj kot 25-kratniku dobičk
ov in pri 2-kratniku knjižne vrednosti. 
Še eno leto prej so bile vredne le 17- 
kratnik dobičkov in le 1,45-kratnik 
knjižne vrednosti. Toda takrat seje 
o privatizaciji le govorilo, Slovenija 
pa je bila edina država daleč naoko
li, kjer med borznimi družbami še ni 
bilo banke ali telekomunikacijske
ga podjetja. Ja, takrat so bili drugi 
časi. Istrabenz je tak ra t prodal

bencinske črpalke avstrijskemu 
OMV-ju, ker naj bi bila panoga brez 
prihodnosti, kotje dejal Igor Bavčar. 
Danes kupuje Petrol, ker naj bi ime
la panoga svetlo prihodnost. Ravno

obratno naj bi se dogajalo s turiz
mom. Nič čudnega, da je  korekcija 
na svetovnih trgih, k ije  posledica 
nepremičninskega balona v ZDA, 
Slovenijo povsem obšla.

V skupini delniških skladov je NLB 
sklad slovenskih delnic pridobil še 
9 odstotnih točk glede na začetek 
leta in utrdil vodslvo s 79% rastjo v 
letošnjem letu. Večina balkanskih 
skladovje v avgustu izgubljala vred
nost. Triglav Balkan in Publikum

Balkan, KD-Balkan (37%) in Hypo 
SEE (35%) so glede na začetek leta 
izgubili 3 odstotne točke, na drugi 
strani pa jih je MP-Balkan ravno to
liko pridobil.

Med poraženci letošnjega leta ni 
več opaziti skladov z bančnimi del
nicami, ki so se v avgustu očitno 
rahlo pobrali, kar se kaže tudi na 
nepremičninskem skladu PIA Eu
ropa Real, ki je v avgustu pridobil 5 
odstotnih točk, glede na začetek 
leta. Malce manj pes im istično  
razpoloženje vlagateljev je  očitno 
slabo vplivalo na vrednost zlata, 
zato je sklad SGAM Eq Gold Mines 
izgubil 3 odstotne točke. Nič zaenk

rat ne more pomagati SGAM-ovim 
japonskih skladom, med katerimije 
SGAM Jap Small Cap, ponovno 
zdrsnil v globine.

Po dobrem mesecu pretresov so 
zopet vsi m ešani skladi nad vodo. 
Primus je z dodatnima 2 odstotnima 
točkama ponovno utrdil vodstvo. Na 
drugem mestu seje utrdil KD Galileo z 
dodatnimi 4%, glede na začetek leta. 
Rast na ljubljanski borzi je najbrž poz
itivno vplivala tudi na Modro kom
binacijo, med pet najdonosnejših pa 
sta se uvrstila še Abančni Urav
noteženi in Perspektiva WorldMix, ki 
sta izrinila KD Prosperità ter Pro- 
bančnega globalnega. Med obvezni- 
škimi skladi ostaja vrstni red skoraj ne
spremenjen, vodilni Publikum Bond je 
pridobil kar 2 odstotni točki.

In kako naprej? V ZDA seje  dvig
ovanje obrestnih mer očitno konča
lo. Morgan Stanley, ena največjih 
investicijskih bank priporoča nakup 
evropskih delnic po zadnji korekci
ji, saj meni, da lahko tečaji še krep
ko zrasejo, in sicer kljub pretresom, 
do katerih bo še prihajalo v jesen
skem času. Pustimo se presenetiti.

Borut Repše

Vzajemni skladi z najvišjim i in najn ižjim i donosi v le tu  2 0 0 7  
(do 5 .9 .2 0 0 7 )

DELNIŠKI SKLADI MEŠANI SKLADI OBVEZNIŠKI SKLADI
Prvih 5 - delniški Prvih 5 - mešani Prvih 5 - obvezniški

NLBS slovenske delnice 7 9 % Primus 35%Publikum Bond 11%
Triqlav Balkan 51%KD Galileo 32%Triqlav Obvezniški 8%
Publikum Balkan 48%Modra kombinacija 26%PS Pika 5%
PS Modra linija 43%Abančna Uravnoteženi 24%KD Bond 2%
MP-BALKAN. Sl 43%Perspektiva: WorldMix 24%SPIF Euro breve [RJ 2%

Zadnjih 5 - delniški Zadnjih 5 - mešani Zadnjih 5 - obvezniški
SGAM Eq Jap A -9%H y p o  Global 3%Hypo Corporate Bond -1%
SGAM Eq Jap Cone Value - 9 % RCM AR Global Balanced 3%SGAM Bd Eu Hi Yield -2%
PIA Europa Real - 1 0 % Raiffeisen A.R. Emerqinq Markets 2%Gama - obvezniški -2%
SGAM Eq Gold Mines -11%VB Smile 1%VB Europa Rentenfonds -4%
SGAM Eq Jap Small Cap -28%RCM Global Mix 1%VB Corporate Bond -4%

V ir  p o d a tk o v :  w w w . f in a n c n a - to c k a .s i

AUDI Z A4 NAD BMW SERIJE 3

Zunanjost oznanja dinamiko, ki jo notranjost omogoča
Bitka v»štalci« audija in BMWje bila 

in bo vedno tesna. Do sedaj je  v 
športnem duhu in vozni dinamiki 
prepričljivo prevladoval BMW. Audi 
se je lahko hvalil s svojim odličnim 
quatrro pogonom in vrhunsko izde
lavo ter izborom najkvalitetnejših 
materialov. Bil je tudi pionir v izde
lavi TDI motorjev. Ampak čas gre 
dalje in konkurenca tudi. TDI motorji 
so postali neuglajeni, vozne lastnos
ti audija in quattro zgolj povprečne 
in konkurenca je popravila kvaliteto 
uporabljenih materialov.

In sedaj prihaja novi A4. Že iz 
samih slik na uradni predstavitvi v 
Frankfurtu na IAA je videti, daje novi 
A4 direkten napad na BMW serije 
3. Toliko dinamike in agresivnosti še 
ni izžareval nobeden od serije A4. 
Sprednji del je kupejevski, kakor pri 
A5, bočna linija ostro zarezana z 
zgornjim in spodnjim zavihkom, da 
o športnem zadku ne izgubljamo
/  N

1 4

besed. Ob uporabi sprednjih LED 
luči je  pot na prehitevalnem pasu 
avtocest odprta. Avto enostavno 
vzbuja spoštovanje.

Spoštovanje je povezano z veliko
stjo, saj je  novi A4 zrasel na dobrih 
470 cm. Občutno je zmanjšal pre
vise nad kolesi, kar je povezano z 
večjo medosno razdaljo in menjavo 
menjalnika in diferenciala v spred
njem delu, saj so tam  aud ijevi

inženirji zagotovili 154 mm dodat
nega prostora, kar pomeni, da ima 
novi A4 idealno razporeditev teže. 
To pa zagotavlja odlično vozno di

namiko. Ob vsem tem je seveda več 
prostora za potnike in sopotnike ter 
prtljago.

Motorna paleta zajem a za za
četek pet motorjev, od 143 kW do 
265 kW in z največjim napredkom 
na TDI tehniki, saj ne gre več za

vb rizg ava n je  preko »črpalke- 
šobe«, tem več preko skupnega 
voda, kar bi naj zagotavljalo več 
elegance in tišine ter manjšo po
rabo. 2.0 TDI motor bodo kasneje 
navili do 204 kW.

Podvozje je  a lu m in ijas to  in 
spredaj kar petkrat vpeto. Zadaj je 
na voljo večvodilna prema, za do
p la č ilo  seveda popolnom a d i
namičen nadzor podvozja, pedala 
za plin in volanskega mehanizma. 
Notranjost je bogata in razkošna v 
stilu A5. Ročka ročne zavore se je 
spremenila v gumb in ključ za za
gon motorje prav tako. Kvaliteta 
izdelave naj bi ostala vrhunska. Z 
vsem tem bi naj sedaj A4 kot zadnji 
za m ercedesom  C in BMW 3 
ponovno pomešal karte v razredu 
luksuznih limuzin in to mogoče celo 
v beli barvi, pri nas pa že menda v 
novembru.

Igor Pečnik
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KONCERT ZA POMOČ PATRU MIHU

Nastopilo preko 60 glasbenikov in igralcev
Ob dnevu mozirske župnije so 

članice in člani misijonske skupine, 
kijo vodi Slavica Pečnik, pod velikim 
šotorom  organizirali dobrodelni 
m isijonski koncert. Izkupiček bo 
namenjen lažjemu delu domače
ga m isijonarja Miha Majetiča, ki 
deluje v misijonu v revnem in od 
dolgoletnih vojn prizadetem Viet
namu.

Mozirjan Miha Benedikt Majetič, 
pater minoritskega reda, je v življen
ju izbral pot misijonarja. Ravno na 
dan koncerta se je  podal v revno 
severno provinco, da se pridruži 
parim sobratom, ki skrbijo za kolon
ijo več sto gobavcev. Njegovo 
delovanje ves čas podpirajo Mozir- 
jani, ki ob različnih akcijah zbirajo 
pomoč, s katero lažje uresničuje 
svoje poslanstvo. Ena izmed njih bo 
od letos dobrodelni koncert, ob ka

terem je  bilo rečeno, da bo tradi
cionalen.

Vabilu Slavice Pečnik seje odzva
la vrsta glasbenikov: člani ansam
blov Golte, Bum, Navdih, Spev in

Golica. Pridružili so se jim  mozirski 
Koledniki, Mihelce, skupina Sinaj, 
trio Patri, pater Janez Ferlež z Glas
niki, citrarki Karmen in Neli ter člani 
šmarskega Gledališča pod kozol

cem s Strašnima Jožefoma. Največji 
aplavz pa sta požela pater Danilo 
Holc in brat Toni Brinjovc, Mozirjan, 
ki se pripravlja na skorajšnjo novo 
mašo.

Zbrane, ki so do zadnjega kotič
ka napolnili prireditveni p rostorje  
pozdravil minorit Ernest Benko, ki 
se ga Mozirjani z veseljem spom
injajo, saj je pred leti tukaj vodil mis
ijon. Janja Irman Kolar in Andrej 
Hofer sta kot voditelja rdečo nit 
koncerta izkoristila za približanje 
delovanja misijonarjev. Obiskoval
ci koncerta so že z obiskom doka
zali, da jim  ni vseeno za bedo, ki 
mnoge ljudi tudi v današnjih časih 
h itrega razvoja sprem lja ob nji
hovem vsakdanu. Morda so s svo
jim  darom komu olajšali vsaj kak
šen dan ali dva.

Benjamin Kanjir

TEREZIJA BASTELJ RAZSTAVLJA V GALERIJI ŠTEKL GORNJI GRAD

»Srečna sem, ker sem slikarka«
Zadnji avgustovski petek  so v ga le riji Š tekl v G ornjem  Gradu zaključili 

sklop razstav v letošnji sezoni. Z nekoliko nenavadno razstavo s e je  pred
stavila  dom ačinka, akadem ska s likarka Terezija  Bastelj.

Terezija Bastelj seje tokrat odloči
la za drugačen način umetniške 
izpovedi kot sicer. Podobe v obliki 
lepljenk in kolažev je stkala iz nar
avnih materialov, tekstila ter papir
ja. Z različnimi tkaninami, kijih je izr
ezovala, lepila in šivala, so pod njen
imi rokami nastali barviti ter pisani, 
predvsem pa nenavadni kolaži, ki iz 
ploskve rastejo v tretjo dimenzijo. 
Skozi tradicionalne ženske ročne

spretnosti, kot so šivanje, pletenje 
in krojenje je umetnica izrazila vse 
tisto, kar doživlja ter seji zdi drago
ceno in pomembno. Njene umet
nine iz notranjosti osvetljuje dodat
ni vir svetlobe, pri čemer barve še 
posebej oživijo.

Likovni kritik  France Zupan je  
um etn ico  po im enova l Sončna 
zvezda. V svojem zapisu je  pou
daril, da gre za izrazito  žensko

I aozirje

Očiščevalna akcija tudi 

septembra
Po uspešno izvedeni očiščevalni 

akciji, ki so seje predvsem različna 
društva lo tila  konec letošnjega 
aprila , bo v Mozirju in oko lic i v 
naslednjem  tednu potekala še 
jesenska očiščevalna akcija. Pobu
da je  prišla s strani župana Ivana 
Suhoveršnika, ki bo s sredstvi občin
skega proračuna poskrbel tudi za 
okrepčilo vseh sodelujočih.

Za koordinatorja je  bilo imeno
vano turistično društvo, kije poskr
belo za obveščanje društev. Komu
nala bo tudi tokrat poskrbela za 
vreče in odvoz nabranih smeti. Na 
dan akcije bodo vodje posameznih 
skupin poskrbeli za okrepčilo, tako 
da bodo sodelujoči tudi simbolično 
nagrajeni.

Benjamin Kanjir

Z razstavo Terezije  B astelj se v g a leriji Š tekl zaključuje sezona 2 0 0 7
( fo to :  I re n a  D ro b e ž )

umetnost, zavestno in hoteno, kar 
pomeni, da ženske delujejo tudi na 
»moških« področjih na svoj, pou
darjeno ženski način. »Tisto najbolj 
d ragoceno , kar nam  lahko da 
umetnik, je njegova osebna izkuš
nja, izoblikovana v okolju in času, v 
katerem živi, ki jo  mora izraziti v 
svojem delu. Njegova edina res
nica, kakršna koli že je, je  njegov 
osebni slog.«

Umetnica za svoja dela pravi, da 
so takšna zaradi njenega razmiš
ljanja in čustvovanja. Da se ti pre
prosti m ateria li včasih zdijo  kot 
smeti, ampak da imajo tudi smeti 
svoj smisel in da se iz njih da ust

variti kaj lepega. Svetloba pa kot 
barva razbije najhujšo temo in da 
upanje.

Dogodek sta glasbeno popestrila 
sopranistka Anja Rajter in pianist 
Nejc Mikolič. Rudi Stakne se ji je v 
imenu kulturnega društva zahvalil 
in ji zaželel še veliko ustvarjalnega 
uspeha in odmevnih razstav. Župan 
Stanko Ogradi ji je zaželel, da bi čim 
več njenih del našlo prostor med 
ljubitelji pristnega ročnega ustvar
janja. Obenem se je  za dosedanje 
delo zahvalil vodji galerije Viki Ven- 
išnik in izrazil željo po nadaljnjem 
sodelovanju.

Irena Drobež



OBISK GLAVNEGA MESH UUBEJANE

Z muzejskim vlakom na izlet v preteklost
V  soboto, 1. septem bra, sta turistično društvo in Občina Šm artno ob Paki 

organizirala obisk glavnega m esta Ljubljane z  m uzejskim  vlakom . V  družbi 
županov in predsedn ikov krajevn ih  skupnosti te r  društev se  je  na pot 
podalo 3 2 0  potnikov iz sedm ih občin Savinjsko-Šaleške regije . V  Ljublja
ni je  potnike sprejel in pozdravil župan Zoran Jankovič, obiskovalci pa so 
obisk presto ln ice izkoristili za  og led  njenih turističn ih  znam enitosti.

Z Ljubljanskega gradu se je  ponudil prelep razgled na slovensko 
presto ln ico ( fo to :  I re n a  D ro b e ž )

Že na vlaku so se med potniki spre
hodile dame in gospod v tradicion
alni opravi iz časov, ko so stare 
lokomotive še sopihale po železni 
cesti. To so bili člani Mešanega pe
vskega zbora Svoboda iz Šoštanja. 
Potnikom na vlaku se je  pridružila 
tudi mobilna ekipa radia Bakla, kije 
z nagradnim i igram i in gosti ob 
m ikrofonu popestrila triu rno  po
tovanje do prestolnice.

V Ljubljani so potniki doživeli prija

zen sprejem ob zvokih Pihalne 
godbe Vevče. Zbrane je sprejel in 
pozdravil ljubljanski župan Zoran 
Jankovič, ki seje ob priložnosti pošalil, 
daje muzejski vlak prava konkuren
ca sodobnim  vlakom , saj je  v 
L jubljano prispel natančno po 
voznem redu. Župan Šmartnega ob 
Paki Alojz Podgoršek je vrnil pozdrav: 
»Dober dan, Ljubljana! Prihajamo iz 
krajev, kjer seje bogu strgala vreča 
in so ven padle dobrota, pamet in

Člani MePZ Svoboda iz Šoštanja so posprem ili popotnike v Ljubljano v 
trad ic ionaln i oprem i ( fo to :  I re n a  D ro b e ž )

lepota,« in v kraje, ki se razprostirajo 
vse od Logarske doline do Polzele, 
povabil tudi župana Jankoviča.

V spremstvu vodičev so se nato 
sprehod ili po starem  m estnem 
jedru, občudovali znamenitosti in 
začutili živahen utrip mesta. Mest
no jedro je zaznamovano z arhitek
turnim i posebnostm i baroka, se
cesije in deli a rh itekta  Jožeta 
Plečnika, kije  Ljubljani zapustil ne
precenljivo arhitekturno dediščino. 
Posebno doživetje je tudi ogled 
mesta s turistične ladjice, z 20- 
m inutno vožnjo po L jub ljan ic i, 
kamor je po ljudskem izročilu Pov
odni mož odplesal z Urško.

Ljubljano so si ogledali tudi iz dru

gačne perspektive. V pičli minuti so 
se z vzpenjačo povzpeli na Ljubljan
ski grad, ki ponuja čudovit pogled 
na mesto. Gradjevpreteklostislužil 
različnim namenom, danes pa je 
priljubljena točka za sklenitev za
konskih zvez. Ob sobotah se na 
gradu poroke v rs tijo  vsakih  15 
m inut in pritegnejo pozornost in 
poglede številnih obiskovalcev.

Popotniki so se z lepimi vtisi vrnili 
na vlak, ki se je poprej oskrbel s pre
mogom, in piščalka je naznanila 
odhod. Dvignil seje oblak dima, po
sprem ili s o jih  številni radovedni 
pogledi ter roke v pozdrav in zače
la seje vožnja nazaj v sedanjost.

Irena Drobež

TEKMOVANJE DALJINSKO VODENIH MODELOV AVTOMOBILOV NA REČICI OB SAVINJI

sreče
U živate v sestavljanju m odelov avtom obilov na daljinsko vodenje? Vas  

m ika, da bi preizkusili tudi njihovo hitrost? Č e  ste  odgovorili pritrd ilo , se  
lahko pridružite Sandiju in Gregorju Banko z Rečice ob Savin ji, bratom a, 
ki se s tovrstnim  hobijem  ukvarjata  že  iz ranega otroštva. Njuna ljubezen  
do tovrstnih avtom obilov je  nam reč rodila  idejo o organ izaciji tekem , na 
katerih  bi se lahko  preizkusili tudi drugi m odelarji avtom obilčkov.

bilo opaziti rivalstvo na stezi, pa je v 
»hangerju« vladalo prijateljstvo, ki se 
je odražalo v pomoči pri popravilih 
in izmenjavi »rezervnih delov« avto
mobilov.

»Uspeh na tovrstnih tekmah je

Le-to sta pred dnevi realizirala na 
rečiškem športnem igrišču, ki sta ga 
spretno spremenila v dirkalni poli
gon. In na tekm i ELP-HPI-CHAL- 
LENGE Slovenija seje skoraj 40 »av- 
tom obilis tov« pom erilo  v izna
jdljivosti in hitrosti v dveh kategori
jah. V prvi so se po stezi pognali tisti 
avtomobili, ki imajo le 23-ovojni 
motor oziroma začetniki, v drugi pa 
izkušeni vozniki z avtomobili, ki ima
jo  17-ovojni motor.

Skoraj vse je  potekalo kot na 
pravih hitrostnih dirkah. Čeprav je

Lastniki modelov so okvare reševali kar na m izi s pomočjo izvijačev
( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

odvisen predvsem od znanja in od 
sreče. Vsekakor pa so pomembne 
tud i p ravilne nastavite, dober 
pogonski akum ula tor in seveda 
motor. Ob tem pa moram poudariti, 
da je  pri teh hitrostih, ki jih modeli 
dosegajo na tekmovanjih, uvrstitev 
velikokrat odvisna od sreče, ker se 
modeli hitro poškodujejo,« je o sam
em tekmovanju povedal Sandi, ki se 
je tokrat znašel v vlogi organizator
ja  in tekmovalca ter se uspel v kate
goriji izkušenih voznikov uvrstiti na 
drugo mesto, tretje je pripadlo bratu 
Gregorju, zmagal pa je Dejan Šabe- 
der. Med začetniki sta velik uspeh 
požela Mozirjana Sebastijan Robi
da na prvem in Domen Lipnik na 
tretjem mestu, drugo pa je pripadlo 
Kristjanu Krističu.



SNEŽNA JAMA

Biser alpskega kraškega sveta ( 1 )
Letos m ineva že  17 le t, kar je  b ila  S nežna ja m a  slovesno predana turis

tičn i dejavnosti. Postala je  najvišje ležeča  turistična ja m a  v S loven iji in 
m ed najvišjim i v  Evropi in svetu, hkrati pa tudi ja m a , ki bi ji težko  našli 
prim erjavo , sa j na takšni nadm orski višini pred n jenim  odkriljem  nism o  
poznali kapniške ja m e , am pak sam o a lpske ja m e  brez s ig e  in kapnikov. 
K njeni posebnosti svoje dodaja  še  večni led  v vhodni dvorani in velika  
količ ina jam skeg a  m leka  -  m algon ita , ki je  odložen po stenah  v  obliki 
oblog a li oblikovan v najrazličnejše kapniške tvorbe.

Tudi ostalo kapniško bogastvo se 
brez sramu lahko primerja s kapni
ki v najlepših turističnih jamah pri 
nas intujini. Dajejama kapniška, gre 
zahvala njeni starosti (od 10 do 12 
milijona let) in dejstvu, da so kapniki 
v Snežni jam i nastaja li najm anj 
dvakrat prej kot v ostalih nižinskih 
jamah, kar je tudi odgovor na vpraš
anje, zakaj je jama kapniška in ne 
klasično alpska, kot so vse ostale 
jame na takšni nadmorski višini.

v jam o pa z železnimi lestvami ozi
roma stopnicami in dvema vmes
nima podestoma. Po njih se spusti
mo 30 m nižje v Ledeno dvorano, 
Tu v led vsako leto zabijemo železne 
količke in namestimo vrv, s čimer je 
omogočena večja varnost pri hoji 
po ledu, hkrati pa ta ograja ločuje

ODKRITJE IN UPRAVLJANJE 
SNEŽNEJAME

Jamarski klub Črni galeb Prebold 
upravlja z jam o na osnovi sklepa 
Skupščine občine Mozirje z dne 
29.3,1990. Snežna jama je bila od
krita v času večdnevnega jamarsko 
raziskovalnega tabora našega klu
ba 23. avgusta 1981. Po opravljenih 
raziskavah in izdelavi načrta smo 
Planinskemu društvu Luče predla
gali ureditev jame za turistični obisk. 
V ta namen smo naredili načrt ure- 
dilvejame in imeli izobraževanje na 
koči na Loki za bodoče vodnike.

Planinsko društvo je jam o zavar
ovalo z železno ograjo in namestilo 
lesene lestve. S tem je  bil mogoč 
pristop določenemu krogu ljudi. 
Zaradi nekontroliranega obisko
vanja jam e seje  njeno stanje slab
šalo. V turističnem smislu pa jama 
ni zaživela, saj razen ograje pred 
vhodom in lestve ni bilo narejenega 
n ičesar drugega. Leta 1989 so 
nekateri zavedni planinci sklenili 
temu narediti konec in predlagali, 
da jam o znova prevzamemo pod 
svoje okrilje preboldski jamarji.

Glede na to, da smo že ob odkritju

Kapniško bogastvo Snežne jame 
kapniki v najlepših turi

dali v javnost, da bo to druga turis
tična jam a na Štajerskem in na 
novi TV oddaje Poletna noč, ki 
jam i pel MPZ iz Luč in igral 
Anton Mlačnik (1989) smo ti 
sprejeli in vso jesen in zimo, kije 
to leto brez snega, jam o urejali za 
obisk. Pri tem smo se držali načrta, 
kije bil narejen z velikim posluhom 
za ohranitev naravnega okolja.

Jamo smo slovesno predali na
menu 14. julija 1990. Stem je  post
ala najvišje ležeča turistična jama v 
Sloveniji. Vseskozi skrbimo za strok
ovno in varno vodenje. Vodniki smo 
tudi izkušeni jamarji, ki imamo za 
sabo tudi 37-letno udejstvovanje v 
jam arstvu . Prav tako  sm o se 
udeležili več predavanj za jamske 
vodnike, ki jih je organizirala Posto- 
jnskajama.

UREJENOST JAME IN 
VZDRŽEVANJE

Vhodna udornica je opremljena 
z lesenimi stopnicami, sam pristop

se lahko brez sramu primerja s 
pri nas in tujini

obiskovalce od ledenih tvorb.
imamo še na nekaj mestih 
vrvne ali železne ograje ter 

ih stopnic, saj bi breztega 
ijami bila bistveno otežena in 

Sicer pa je celotna pot po 
jami speljana tako, da je ohranjena 
skorajda povsem prvotna podoba

svetilk.
saj agregat po približno 20-minut- 
nem delovanju ugasnemo.

Od leta 2001 imamo precej prob
lemov zaradi posedanja tla udor- 
nice, kar nam je naredilo precej do
datnega dela in stroškov. Da bi v 
udornici čim dalj ohranili sneg ozi
roma preprečili sončnim žarkom 
segrevanje vhodnega dela jame, 
smo že pred nekaj leti namestili za
ščitne ponjave nad vhodom, ki jih 
jeseni pospravimo. To seje izkazalo 
za dobro  potezo, saj smo sneg 
ohranili, s tem pa tudi utrdili del udor- 
nice.

URNIK OGLEDOV
Snežna jama je na višini 1.500 m. 

Turistična sezona je tako pogojena z 
vrem enskim i razmeram i. Temu 
primeren je tako tudi urnik ogledov. 
Vsakoletno sezono tako pričenjamo 
1. junija in končujemo 30. septem
bra. Jama je odprta ob vikendih in 
praznikih. V času od 15. julija do 31. 
avgusta so ogledi možni vsak dan. 
Ogledi so vsaki dve uri od 9. do 17. 
ure, septembra do 16. ure. Ogled 
traja 1,5 do 2 ure. V kolikor ni snega, 
sije mogoče jamo ogledati za najav
ljene skupine tudi v maju in oktobru.

Vstopnina je prilagojena današn
jim  razmeram -  dogovorjena na

V ko likor ni snega, si je  mogoče jam o ogledati za najavljene skupine 
tud i v maju in oktobru

jame. Lahko bi rekli, da je 95% poti 
povsem naravne in narejene z mate
rialom, ki je že bil na sami poti.

Prvi del jam e je osvetljen z ele
ktriko, ki jo  proizvaja 5,5 KW bencin
ski agregat, kupljen leta 2002. Pre
ostali, večinski del poti si obiskoval
ci ogledujejo s pomočjo karbidnih

upravnem odboru kluba. Namen
ska sredstva za vzdrževanje smo 
doslej prejeli le od Zavarovalnice 
Triglav. Tako se klubska dejavnost in 
delovanje Snežne jam e financira 
pretežno od prihodka od vstopnine. 
Konec prihodnjič.



O g l a s i

POSLUŠAJTE N A S - IZVEDELI BOSTE VEČ

R A D IO  G O L P I
S a v i n j s k i  v a l

www.radioalbldi.si 106,2 Mhz '

N O V A  F R E K V E N C A  -  S T O P I  P R I J A T E L J I
V  kabelskih sistemih po Zgornji Savinjski dolini na 90.3 MHz

F o r d S e r v is

F o r d  K r b a v a c

Rečica ob Paki 45, 
Šmartno ob Paki 
tel: 891 51 23

A  G R A F IČ N E  S T O R IT V E

^ u n jg ra fN„,uS,
Mozirje

majice in  k a pe  T e l . :  839-50-80
P O  V A Š E M  
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-  b a r v n o  i n  Č B  f o t o k o p i r a n j e  i n  t i s k a n j e
-  g r a f i č n o  o b l i k o v a n j e
-  v e z a v e  v s e h  v r s t

(spiralne, termo, diplomske naloge ...) j
- i z d e l a v a  t i s k o v i n  

(vizitk, vabil, letakov...)
-  p l a s t i f i c i r a n j e
-  s p r e j e m  z a h v a l ,  č e s t i t k  i n

m a l i h  o g l a s o v  z a  S a v i n j s k e  n o v i c e

D e lo v n i  č a s :
o d  p o n e d e l jk a  d o  p e t k a  8 . 0 0 - 1 2 . 0 0 , 1 3 . 0 0 - 1 6 . 0 0  i 

V a b l j e n i !

Na trgu 2, MOZIRJE

V trgovini TABOO na Trgu 2 v
Mozirju najdete:

- tekstilne izdelke lastne proizvodnje, 
ki jih odlikujejo kvalitetni materiali in 
ugodne cene

- ženske in moške majice, pižame, 
spodnje perilo, jeans program 
BLACK BULI

- novo kolekcijo lastne blagovne 
znamke TABOO

ženske majice 
tudi do št. 54

“  • H
/U P E R  U GO DNO :
-  m a j i c e  i z  o p u š č e n i h  

p r o g r a m o v  ž e  o d  4 , 2 0  €

-  h l a č e  i z  p r o g r a m a  B * N I C E  - 3 0 %  

- j e a n s  p r o g r a m  N I C K  D A N I E L S  - 5 0 %



ŽUPANOV SPREJEM ZA SLAVKA BRICA, DOBITNIKA BRONASTE MEDALJE NA SVETOVNIH IGRAH TRANSPLANTIRANIH

Igre v rangu svetovnega prvenstva
Pred dnevi se je  s Tajske vrn ila  petnajstčlanska ek ip a , ki je  zastopala  

barve slovenske države na 16. svetovnih športnih igrah transplantiranih. 
G re za  največjo  športno prireditev, nam enjeno ljudem , ki živijo s presa
je n im i organi a li tkivi. Ig e r se je  udeležilo  več kot 1 .5 0 0  tekm ovalcev in 
njihovih sprem ljevalcev iz 4 8  držav. S lavko Bric iz Šm artnega ob Dreti, s 
presajenim  kostnim mozgom, s e je  iger udeležil prvič in v močni konkuren
ci osvojil bronasto od lič je  v teku na pet k ilom etrov. U speh je  dopolnil s 
p etim  m estom  v ko lesarskem  tekm ovan ju  na k ro n o m eter in šestim  
m estom  na kolesarski dirki.

Slavko Bric se zaveda, da bi brez vsestranske podpore družine težko  
dosegal tako odmevne rezu lta te  v svetovnem m erilu ( fo to :  E M S )

Skupaj je slovenska reprezentanca 
osvojila 11 medalj. Povrnilvivdomov- 
ino so gasilci in krajani Šmartnega 
pripravili Bricu prisrčen sprejem že na 
letališču Jožeta Pučnika, slavje pa se 
je  nadaljevalo v domačem domu 
gasilcev, saj ni odveč zapisati, da je 
Bric med drugim tudi poveljnik tam
kajšnjega gasilskega društva. 
Tovrstne športne igre niso zgolj

športna prireditev, ampak veliko več, 
je na sprejemu pri nazorskemu župa
nu Ivanu Purnatu poudaril Bric.

»Igre pravilom a organ iz ira jo  v 
okolju, kjer želijo popularizirati darov
anje organov. Ob tem seveda tek
movalni dosežki niso zanemarljivi, saj 
ukvarjanje s športom pomeni lažje 
prenašanje bolezenskih težav. Na 
žalost je  potrebno ugotoviti, da

V športu in življenju je  mogoče uspeti samo s trudom  in neomajno 
vztra jnostjo , je  na sprejemu poudaril nazarski župan Ivan Purnat

darovanje organov tudi v Sloven
iji še ni prav cenjeno,« je poudaril 
Bric, ki živi s presajenim kostnim 
mozgom že pet let

Župan Purnatje poudaril pomen 
ohranilve pozitivnega odnosa tudi 
po transplantaciji in prizadevanjih 
za izboljšanje kvalitete življenja tudi 
po zahtevnem zdravstvenem 
posegu. Pohvalil je dejavnost in 
dosedanje delo organizacij in zvez, 
ki tem bolnikom pomagajo pri re
habilitaciji ter pozdravil priza
devanja za spodbujanje ljudi za 
darovanje organov.

»Ves trud in vztrajnost, ki si jih 
vložil v pripravo in same igre, sta 
poplačana z odličnimi rezultati, 
med katerimi izstopa tretje mes
to na svetu. Tega smo iskreno 
veseli in ponosni obenem, saj so

tvoji dosežki tudi promocija za občino 
Nazarje in vse njene prebivalce. Trud 
in vztrajnost naj bosta zgled, saj le tako 
lahko uspeš v športu in življenju nas
ploh,« je še dejal Purnat.

Tovrstne igre potekajo vsako drugo 
leto. Čez dve leti bodo prireditev, katere 
se želi udeležiti tudi Slavko Bric, organ
izirali v Avstraliji. »Na igrah spoznaš ljudi, 
ki so prestali podobne težave, se z njimi 
pomeriš v iskrenem tekmovalnem duhu, 
družiš in izmenjaš izkušnje o vsakdanjem 
življenju. Ko se pripravljaš na igre, v tren
ing vložiš več truda kot v navadno rek
reacijo, zato mislim, da sta za moj uspeh 
zaslužna tudi Zdenko Peček, ki skrbi za 
brezhibnost tekmovalnega kolesa, in 
maser Mitja Ločičnik. Na prvem mestu 
pa je trdna podpora žene in celotne 
družine,« pojasnjuje Slavko Bric.

Savinjčan

ZAKOPANE

Navijači Primoža 

Pikla na 

Poljskem
Kot smo že poročali, so se na tekmi velike po

letne nagrade vZakopanih mudili tudi najbolj zvesti 
navijači »Pikota« z Ljubnega ob Savinji. Ni jim  bilo 
žal naporne dvanajst ur dolge vožnje, saj jih nji
hov varovanec še enkrat več ni razočaral in 
uvrstitev med najboljšo petnajsterico svetovne 
skakalne smetane so znali Zgornjesavinjčani še 
kako proslaviti. Nepozabno doživetje in ambient 
v areni največjega skakalnega centra na 
Poljskem, kjer si je tekmi ogledalo kar 50.000 
glasnih navijačev, sta se Zgornjesavinjčanom vtis
nila v nepozaben spomin.

Franjo Pukart
Uspeh sm učarskega skakalca Prim oža P ikla na velik i poletni nagradi v Zakopanih so z 

velikim  veseljem posprem ili tud i njegovi zvesti navijači



TRGOVINA Z MODNO OTROŠKO KONFEKCIJO 
^OBLAČIL,OBUTVE IN IGRAČ

I s t a v L jc x t a .

S t i l s k i  I M I V
O t r o š k i

Tudi v septembru sm o prejeli veliko prijav 
na otroški stilski izziv. Žreb je bil tokrat 
naklonjen enajstletnemu Nejcu Veneku iz 
Nazarij. Na njegovo veliko željo ga je na 
naš stilski izziv prijavila mamica Nada.

Kot ponavadi smo se zbrali v frizerskem 
salonu Dalia v nakupovalnem centru Izoles 
v Nazarjah, kjer nas je pričakala prijazna 
frizerka Urška Janžovnik. Nejca je najprej 
postrigla, ob straneh bolj kratko, povrh 
glave pa mu je pustila malo daljše laske, da

si bo lahko pozneje tudi sam oblikoval 
modno pričesko z dvignjenimi lasmi. Kot 
vidite, mu je Urška po sredi glave tudi 
pobarvala lase v svetlem in malo 
temnejšem odtenku. Nejc je bil s tako 
frizuro zelo zadovoljen, 

i Po tem smo se skupaj odpeljali v Žalec v 
I  trgovino z modno otroško konfekcijo
*  BIMBO poleg trgovine TUŠ, kjer poleg 
■J oblačil do konfekcijske številke 12 

I  nudijo tudi obutev in igrače. Tam nas je 
1 že čakala Denise Bešar, ki je bila zelo 
I  navdušena nad frizuro našega

■  stilskega izzivalca. Nejc si je z
■  zanimanjem ogledal trgovino, potem
■  sta skupaj z Denise izbrala nekaj 
f  kombinacij jesenskih oblačil.
' Nejcu je bila, kljub temu da je ponavadi 

najraje oblečen v modrih odtenkih, 
najbolj všeč zelena kombinacija. In tudi mi 
smo bili mnenja, da mu ta barva pristaja.
S preobrazbo je bil Nejc zelo zadovoljen. 
V zimskem času bomo na stilski izziv 
zopet povabili vse male manekene.

Trgovina z obutvijo
JurčekŽ a l e c

(nasproti 
trgovine 
TUŠ Žalec)

TRGOVINA I  MODNO OTROŠKO KONFEKCIJO ^OBLAČIL, OBUTVE IN IGRAČ
Center IZOLES, 
3331 Nazarje

V  P O S L O V N E M  '  
O B JE K T U  

Ol N A Z A R J E



ŠPORTNO DRUŽABNE IGRE V VARPOLJAH

»Gmajnami« so si napolnili vitrine s pokali

Že šesto leto je bila zadnja počitniška sobota 
v športnem parku v Varpoljah rezervirana za 
družabno športno srečanje vseh generacij 
kraja in njene okolice. Posamezni »firklci« so

se spet potegovali za najvišja mesta v odbojki 
na m ivk i, b a lin a n ju  in m alem  nogom etu , 
presenetljivo pa so tokrat prav vse pokale os
vojili »Gm ajnčankin si tako vsaj za eno leto

dodobra napolnili vitrine svojega zaselka.
Nadvse zanimivo je bilo tudi pod koši, saj so 

najprej m ladi brez večjih težav ugnali svoje 
starejše kolege, v metih na koš pa je v ženski 
konkurenci slavila Monika Čopar, v metu za tri 
točke je imel najbolj mirno roko Miha Vončina, 
že drugo lovoriko meta na koš pri veteranih pa 
je  osvojila neuničljiva častna članica društva 
Vera Pečnik. V obračunu osnovnošolcev v 
malem nogometu nismo dobili zmagovalca, kar 
samo potrjuje izenačenost in kvaliteto golobra
dih mladeničev, ki so seveda najpogostejši 
obiskovalci športnih igrišč v varpoljskem parku. 
Za svoj trud so bili zato prav vsi nagrajeni z zla
tim i medaljami.

Športno društvo Gmajna seje ponovno izkaza
lo kot dober organizator prireditve, katere na
men je predvsem prijetno srečanje vseh gener
acij kraja tako na športnem kot družabnem po
dročju. Ob vsakdanjem, že kar noro natrpanem 
življenjskem tempu so takšne prireditve še kako 
dobrodošle in v Varpoljah se tega vsekakor 
zavedajo.

Franjo Pukart

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Druženje »zrelih« kolesarjev

Planinsko društvo 
Luče

RAZPISUJE

Po sklepu UO PD Luče obveščamo, da 
iščemo nove najemnike za kočo na Loki 

od 1.1.2008 dalje.

Ponudniki za najem koče na Loki naj pošljejo svoje 
ponudbe s kratko predstavitvijo najemnika do 
30 .9.2007  na naslov PD Luče, Strmec 34 , 3334 
Luče s pripisom za najem koče.

Za dodatne informacije pokličite na 
gsm 031/387- 168.

Vsi ponudniki bodo obveščeni o datumu 
razgovora z njimi do 10. 10.2007 .

O  izboru najemnika koče pa bodo obveščeni 
do 30 . 10.2007 .

U O  P D  Luče

Ljubitelji kolesarjenja iz Nazarij in 
drugih krajev naše doline so prvo sep- 
tembrsko nedeljo izkoristili za 
druženje in rekreacijo s prijatelji. Zato 
so se z organizatorjem, nazorskim 
planinskim društvom, podali na pot, ki 
sojo prevozili vnekaj več kotštirih urah.

Akcija pod naslovom Kolo prijateljst
va seje pričela v Nazarjah, od koder 
seje 18 kolesarjev, med katerimi je bil

li in okrepčali. Potso potem nadaljevali 
do cerkve svete Katarine na Čreti in 
se za zaključek spustili do Farbance. 
Tu so kolesarji svojo energijo dopolnili 
z izdatno malico in druženje nad
aljevali s prijetnim klepetom.

Po besedah vodje poti Marjana 
Gračnerja rahel vzpon večjih težav 
udeležencem ni povzročal. Sončno, 
a ne preveč vroče vreme je bilo kot

Pred ohladitvijo  je  bila prva septem brska nedelja ko t nalašč za 
vožnjo s kolesom ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )  

najmlajši star 22, najstarejši pa 58 let, nalašč za vožnjo s kolesom. »Zrelost«
podalo proti Lokam pri Mozirju ter 
nadaljevalo pot do Podkraja in Letu
ša. Od tam so se povzpeli na Dobrov
lje, kjer so se pri domu borcev odpoči-

kolesarske ekipe, povprečna starost 
je bila namreč nekaj več kot 41 let, 
pa je botrovala strpni vožnji.

Marija Šukalo



KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Poraz na prijateljski tekmi s Škof jelocani
V  soboto sta se  v p rija te ljskem  obračunu p o m erila  KK N azarje , ki tudi 

letos nadalju jejo  tekm ovan je  v 2 . SKL, in prvoligaška ekipa TCG M ercator  
Škofja Loka, k ije  lani v  prvi ligi UPC Telemach osvojila končno osm o mesto.

KK Nazarje : KK TCG Mercator Škofja Loka 
57:108 (23:24, 15:25, 6:33, 13:26)

Nazarje: Športna dvorana. Gledalcev: 60.
KK Nazaije: Pungartnik, Kovačič 16, R Dobovičnik 2, Gračner 2, Zadravec 2, M. 

Matijevič 3, Gelb 5, Ilič, Plaskan 3, M. Janko, Valenčak 16, M. Zakrajšek 8.
KK TCG M ercator Škofja Loka: Ljubenovič 16 ,V odon čn ik5,M ezek 14,

Finžgar 17, Murič 15, Skok 18, Jamnik 2, Grčar, Julevič 10, Nicaj 11, 
Demšar, Guzelj.

V  nazorskem  košarkarskem  klubu tudi letos zagrizeno  d e la jo  z 
m ladim i in tako  vse m lade košarkarje letnika 2 0 0 0  in stare jše vabijo  
na vpis v m alo  šolo košarke, in s ice r vsak  to rek  od 16. do 17. ure te r  
č e t r te k o d !7 .d o l8 .  ure.

NOGOMETNI KLUB LJUBNO

Ljubenci zaceli vzpodbudno

Tekma seje začela zelo napadal
no, gledalci so lahko videli veliko 
zadetih metov in lepih akcij obeh 
ekip. Rezultat prve četrtine je s tro
jko v zadnji sekundi postavil Gelb in

GENERALNI SPONZOR

B / S / H /
B S H  H išn i apara ti d .o .o.
S avin jska  ces ta  30 ,
3331  Nazarje

tako so gostje prvih deset m inut 
končali z minimalno prednostjo ene 
točke. V nadaljevanju srečanja so 
Škofjeločani s hitrimi protinapadi 
polnili mrežo domačinov, ki so se na 
koncu tega dela le nekoliko zbrali 
ter rezultat pred polčasom znižali 
na 11 točk zaostanka.

Ključna je bila tretja četrtina, v kat
eri so Nazarčani svoj prvi koš iz igre 
dosegli šele tri minute pred koncem, 
rezultat tega dela (6 :33) pa prak
tično pove vse. Tako je  bila zadnja

četrtina le še formalnost in na koncu 
so se lahko gostje veselili zaslužene 
zmage. Pri domačih sta se izkazala 
predvsem kapetan Valenčak in novi
nec Boris Kovačič, pri Škofjeločanih 
pa so bili skoraj vsi strelsko raz
položeni, še najbolj pa Skok.

Za nazorsko člansko ekipo so prvič 
zaigrali tudi Pungartnik, kije prišel iz 
Polzele, Peter Dobovičnik, ki se je vrnil 
iz Elektre, ter Marijo Matijevič, ki pa 
še ni član domačega kluba, saj pri
haja do zapletov pri prestopu iz šoš- 
tanjskega prvoligaša. Prvo tekmo za 
Škofjo Loko je odigral tudi Blaž Vo- 
dončnik, kije bil zadnje sezone prva 
violina nazorske ekipe.

To soboto se začenja tekmovalni 
del sezone, saj v nazorski športni 
dvorani v 1. krogu pokala Špar 
dom ači gostijo ekipo Ruš, kar je 
seveda dober razlog, da si ogledate 
to srečanje in navijate za naše fante 
ter jim  s tem pomagate do uvrstitve 
v naslednji del tekmovanja.

RokTkavc

Po zapletih med nogometno zve
zo in sodniško organizacijo se je pre
tekli teden le pričelo prvenstvo 
nogometašev v medobčinski član
ski ligi. Odigral seje tretji krog, prva 
dva prestavljena pa se bosta odigra
la kasneje.

Prvi nastop Ljubencevje prinesel 
prvo osvojeno točko: na vročem

gostovanju v Kozjem se je tekma 
končala neodločeno 0:0. Za do kon
ca borbeno in požrtvovalno igro si 
zaslužijo pohvale prav vsi igralci. 
Vsekakor vzpodbuden začetek 
pred nadaljevanjem prvenstva. V 
soboto, ob 16.30 uri, čaka Ljubence 
prva domača tekma s Hrastnikom.

Jože Grčar

ŠPORTNO DRUŠTVO VRBOVEC NAZARJE

Odslej pod novim 

vodstvom
Prvi septem brski p oned eljek  se je  Športno društvo V rbovec N azarje  v 

tam ka jšn jem  dom u kulture  sesta lo  na izrednem  občnem  zboru. Z na
m enom  ponovno oživiti društvo, ki je  že  nekaj le t nede javno, so prisotni 
izvolili nov upravni odbor, vodenje  društva pa je  prevzel M a te j Purnat.

Nazorsko športno društvo je  v 
zadnjih nekaj letih doseglo najnižjo 
točko v svojem delovanju. Po bese
dah župana Ivana Purnata je  vzrok 
temu izgradnja športne dvorane v 
Nazarjah in ustanovitev klubov, v 
katere so se razpršili najbolj aktivni 
člani. Dejavnost društva je sčaso
ma zamrla tudi zaradi neurejene 
članarine in vodstva, ki ni sklicevalo 
sestankov in občnih zborov.

Zaradi službene odsotnosti dose
danjega predsednika Športnega 
društva Vrbovec, Davida Skoka, je 
sestanek vodil Primož Jelšnik. Kot 
predstavnik Športne zveze občine 
Nazarje je  skupaj z nekaterim i 
posamezniki že dlje časa iskal re
šitve za izhod iz nastalega položaja

in primerne kandidate za upravni 
odbor ter predsednika društva. Pri 
tem je izpostavil Mateja Purnata, ki 
se kot aktiven športnik z avtoriteto 
in širšo podporo krajanov zdi dobra 
izbira za opravljanje te funkcije.

Občni zbor je soglasno razrešil stari 
upravni odbor in potrdil člane nove
ga. Mesto predsednika odslej zase
da Matej Purnat, mesto podpreds
ednika pa Nejc Gelb. Zavedajo se, da 
društvo ne bo polno zaživelo kar čez 
noč, bistveno je, da se aktivnosti za
čnejo odvijati. Pri tem računajo na 
podporo nekdanjih aktivnih članov, 
dodatno osebno angažiranje, pred
vsem pa želijo medse povabiti čim 
več mladih ljudi.

Irena Drobež

NOGOMETNI KLUB LJUBNO

Meddržavni prijateljski 
nogometni tekmi

Kljub p rija te ljsk i tekm i na igrišču ni m anjkalo zanim ivih akcij
( fo to :  S te p a )

Na predčasnih pripravah se je 
na L jubnem  ob S avin ji m ud ila  
zamejska ekipa Š.Z. Pomlad iz Tr
sta, ki je  z domačo ekipo dečkov 
U-14 (d o l4  let in m lajši) odigrala 
dve prijateljski tekmi. Prva tekma 
je  b ila  na sporedu p redzadn jo  
sredo v avgustu, druga pa zadnjo

soboto istega meseca. Po napeti 
igri lepih p riložnosti s e je  prva 
ko n ča la  z re zu lta to m  3 :2  za 
domačine, druga pa je že od za
četka kazala na zm ago Ljuben- 
čanov, kar se je  na koncu z rezul
tatom  4:1 tudi zgodilo.

Štefan Matjaž -  Stepa
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Z A H V A L A
Z vsem spoštovanjem se za izkazano prvo pomoč, iskreno 

zahvaljujemo osebju prve pomoči ZD Nazarje, še posebno 
dr. Leskovšku ob hitrem in učinkovitem posredovanju ob moji 
nenadni bolezni, ki meje doletela 24.8.2007.

Še enkrat hvala!

C iril Krajnc iz Planine 10 pri Ljubnem ob Savinji

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, daje rok za oddajo čestitk, zahval 

in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše objave 
sprejemamo samo po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov po tele
fonu ne sprejemamo.

Č R N A  K R O N I K A

•  OB BAKRENE OBROBE
Gornji Grad: V noči na 3. september je  neznani storilec v Gornjem 

Gradu z bara Pumpa ob bencinskem servisu potrgal 30  metrov 
bakrenih obrob.

•  NEPRIMERNA HITROST
Ljubno ob Savinji: 3. septembra je na cesti Ljubno-Luče prišlo do 

prometne nesreče, v kateri so bile tri osebe lažje telesno poškodovane. 
Voznika, kije vozil v smeri proti Lučam, je v desnem ovinku zaradi nep
rimerne hitrosti zaneslo na nasprotni vozni pas. Tam je  bočno trčil v 
vozilo, kije pripeljalo nasproti. V nasproti vozečem vozilu so bile poleg 
voznice še dve sopotnici, vse pa so bile lažje telesno poškodovane in 
so dobile zdravniško pomoč v celjski bolnišnici. •
•  POPLAVA ZARADI MOČNIH PADAVIN

M ozirje: 4. septembra zjutraj je  Na trgu v Mozirju meteorna voda 
zalila kletne prostore gostinskega lokala. Gasilci PGD Mozirje so vodo, 
kije ogrožala cisterne s kurilnim oljem, izčrpali in pomagali pri čiščenju.

•  VANDALI POŠKODOVALI VRATA
Ljubno ob Savinji: V času med 31. avgustom in 5. septembrom so 

neznani storilci poškodovali več vrat na objektih v Vrbju. Objekti so last 
Občine Ljubno, policija pa storilce še išče.

•  KOZARCE V VRATA
Logarska dolina: V noči na 8. september so neznani storilci poško

dovali vhodna vrata hotela Plesnik v Logarski dolini. Vanje so metali 
kozarce.

•  POPLAVA V VRTCU
Nazarje: 10. septembra okoli 6. ure zjutraj je v prostorih nazorskega 

vrtca zaradi okvarjenega kotnega ventila voda poplavila pet učilnic, 
kabinet in WC na površini okoli 300 m2. Posredovali so gasilci domače
ga društva in iz prostorov odstranili opremo ter izčrpali vodo. Škoda je 
precejšnja, saj je v celoti uničen parket in delno tudi pohištvo.

Človeške duše ni mogoče docela uničiti 
hkrati s telesom.
Nekaj ostane, kar je večno.

V  S P O M I N

12. septembra mineva leto dni, odkar nas je zapustila draga

C veta  PRAZNIK

Hvala vsem, ki se je spominjate s cvetjem in svečkami.

Vsi njeni

N aročn ik i Sav in jsk ih  novic  
im ajo  15% P O P U S T  

pri objavah zahval in čestitk!

Koje srca bolečina prevelika, 
se tudi solzaposuši, 
le duša nemo vpije, 
zakaj več tebe ni.

V  S P O M I N

Dne 12. septembra mineva žalostno leto, odkar se je za vedno 
poslovila naša ljubljena

T a m a r a  MAVRIC
(2 9 .1 2 .1 98 8  -  12 .9.2006) 

iz Gornjega Grada

Vsem, ki se je spominjate, se ustavljate ob njenem preranem grobu in 
prižigate svečke v njen spomin, se iskreno zahvaljujemo.

Žalujoči vsi njeni

s t o ^  i  MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Tel.: 03/700-14-85, G sm : 041/613-269

R O P O T A R  I v a n  s . p .  ŠEMPETER v Savinjski d o lin i j

■ Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
Starovaška ul. 12



Z d a j  KO SO KONČNO PRIZNALI, DA INFLACIJA RASTE, SMO SE VSAJ 
ZNEBILI TISTEGA NEUMNEGA OBČUTKA, DA SE MOGOČE MOTIMO.

Malo se oblizni, da boš na fotografiji videti, kakor da si lačen.

Z a k a j  n i ž c  p r e j  

v p r a š a l?
_ "A bi šla z mano spat?" je 
Šalečan konkreten do Savinj
čanke.

“Mi ne misel ne pride!” 
“Oprosti.”
“Oprosti ti meni, ker ti ne 

bom pustila spati!”

V s e  7A\ z d r a v j e
Radmirčanka ve, da Luča

na "matra”, ker ne more več 
kaditi v gostilni. “Kako ti gre, 
od kar velja protikadilski za
kon?” ga vpraša.

“Vse cigarete, ki sem jih 
imel, sem uničil!”

“Ne morem verjeti! Kako?” 
“V seriji manjših požarov.”

O b r n i t e  s c  n a  T i t '
Turist v Mozirju vpraša mi

moidočega: “Oprostite, ali ve
ste, kje je tukaj turistično in
formativni center?”

“Pojma nimam, jaz sem do
mačin.”

K e  p r e p is u j t e  v e č ,  

k o t  je  p o t r c lm »
Učiteljica se odloči, da bo 

preizkusila znanje učencev in 
odredi kontrolni test. Razred 
razdeli na dve skupini in za
bava se lahko prične.

Čez čas opazi, da nekateri 
poskušajo goljufati: “Gojko, 
prosim, ne prepisuj od sose
da. Saj nima istih vprašanj pri 
testu kot ti.”

“Ne vidim problema, saj 
sem najprej prepisal vpraša
nja.”

Blenda Tavrl

S i lo v i t o  p o č iv a n je
“Kam tako hitiš?” Šmarčan- 

ka vpraša Bočana.
“Zdenku pomagat delat.” 
“Ampak Zdenko nikoli nič 

nedela.”
“Zato se mi pa mudi, da si 

ne bi prej premislil."

Če se vam stvar na prvi 
pogled zdi zgolj težavna, 

gotovo niste dobro 
pogledali na vso 

problematiko, ki se skriva 
v ozadju.

T r a v i l o  s e r v is i r a n ja
Optimist v trgovini, kjer kupi 

izdelek, vpraša za garancijo 
in kje izdelek servisirajo, pesi
mist pa gre serviserje vprašat, 
kje naj kupi izdelek, ki ga na 
servisu najlažje in najceneje 
popravijo.

Počakaj z udarcem, da nastavim zaslonko...

Cvetke ài koprive

M A R A TO N S K A  P R O M O C IJA
Biserka Povše Tašič, direktorica Javnega zavoda za turizem, kulturo, šport 

in mladino Mozirje: »Kako to mislite, ne morem naprej zaradi maratona 
Celje-Logarska dolina??? Saj sem tja namenjena, da promoviram Mozir- 
jado, ki jo pripravljamo. Kaj za to, če še ni čas za start, saj nimam namena 
ogroziti zmagovalce. To bi bilo proti načelom naše gostoljubnosti.«

N A P O VED O VAN JE BO D O Č N O STI
Robi Zupan, glasbenik in mentor: »Poglej, Matija, če boš igral po teh 

notah, se boš v Ljubečni gotovo približal zmagi.«
Matija Veninšek, »dvojni« zmagovalec Zlate harmonike Ljubečna 2007:

»Če pa bom zaigral še malo po občutku, bom mogoče osvojil kar dve.«

M O JSTR I NA KUPU
Milan Lovrenčič, predsednik Zveze društev generala Maistra: »Minister, 

kako to, da imate danes tako kot jaz rdečo kravato? Aii računate, da vas 
bodo postregli s cvičkom, pa se bojite, da bi se vam kapljica čez rob 
poznala?«

Dr. Milan Zver, minister za šolstvo in šport: »Računam na kakšno vino, 
ampak bom pil belo.«

Iztok Podkrižnik, predsednik Zgornjesavinjskega društva generala Mais
tra: »Zanimivo, tudi jaz sem zjutraj avtomatsko izbral rdečo, a bom tudi 
pil belo. Mogoče je vtem, da imamo vsi trije rdeče kravate, kakšna druga 
simbolika.«
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Portal Savinjske doline M ! M

MINI SLOVARČEK:
ST ER O L- organska spojina v živalskih organizmih 
ARAPAH I- pleme prerijskih indijancev 
BA BU  NA- gorovje in reka v Makedoniji 
EJU P- makedonski slikar- Umer 
YIBIN- mesto na Kitajskem, Ipin

K O M U  Z A U P A T I  ROKO ZA PLES?
V  M o z ir j u  s m o  p r ič e l i z  v p is o m  v  z a č e t n e  in  n a d a l j e v a l n e

TEČAJE DRUŽABNIH  PLESOV ZA ODRASLE.

PLESNA ŠOLA

V pis  in  i n f o r m a c i j e  n a  tel. 0 4 1  - 6 4 9  - 816



ŽIVALI -  PRODAM
Zajci -  nem ški lisci, k rm ljen i z 
domačo krmo, žive ali očiščene -  
prodam; gsm 051/357-683. 
Prodam plemenske burske koze in 
kozla; gsm 041 /783-682 . 
Prodam telico, sr, staro 10 dni; gsm 
0 3 1 /2 6 6 -7 3 8 .
Prodam 2 bikca sivca za pitanje; 
gsm 031 /855-186 .
Prodam bikca Is pasme, težkega 
okrog 110 kg; tel. 583-52-73.

ŽIVALI -  KUPIM
Kupim teden dni stare bikce in pro
dam sortno grozdje z dostavo; gsm 
0 3 1 /6 7 6 -8 3 3 .
Kupim kravo in telico za zakol in 
bikce za nadaljnjo rejo; gsm 031 /  
533-745.

DRUGO -  PRODAM
Prodam trenerko, št. L, za 11 eur;tei. 
584-61-73.

Prodam krompir za ozimnico; tel. 
0 3 /583-41 -47 .
Prodam traktor štore 404, letnik 
1983, prvi lastnik, 3 .500 del. ur; 
gsm 041/814-397.
Prodam silažne bale, jagenjčke za 
zakol ali nadaljnjo rejo; gsm 041 / 
7 93 -530 .
Bukova drva in burske koze pro
dam ali menjam za govedo; gsm 
0 5 1 /3 35 -7 51 .
Drva -  bukev, gaber, metrska, klaf- 
tre, suha -  p rodam ; gsm 0 3 1 / 
585 -7 35 .
Prodam prevozni hladilni bazen za 
mleko 200 I, alfa lavai; gsm 041 /  
3 73 -920 .
Prodam koruzo na njivi -  50 arov, 
prodam tudi brejo kobilo poni; gsm 
0 4 1 /7 2 7 -8 6 7 .
Mlin za sadje, nov, z motorjem ali 
brez -  prodam ; gsm  0 4 1 /8 1 8 - 
899  -  popoldne.

DRUGO -  PODARIM
Podarim spalnico; gsm 031/612- 
838.

VOZILA -  PRODAM
Prodamaudi80, l,6,le tn ik94;gsm  
0 4 1 /6 5 7 -6 4 5 .

NEPREMIČNINE
Najamem ali kupim garsonjero ali 
enosobno stanovanje v Mozirju; 
gsm 041 /673 -860 .
Najamem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Nazarjah, Mozirju ali 
Letušu; gsm 041/573-971

Napovednik

•  Petek (14. september), ob 15.00. Dom kulture Nazarje
O tvo ritev  Lesarskega razvojnega cen tra _________________

•  Petek (14. september), ob 15.30. Ranč Burger Veniše
Prvenstvo  o bč ine  Nazarje v te n isu _______________________

•  Petek (14. september), ob 18.00. OŠ Šmartno ob Dreti
S p lesom  v b a rv ito  jesen_________________________________

•  Petek (14. september), ob 18.00. Galerija Nazarje
O tvo ritev  likovne  razstave akad, s lik a r ja  Bogdana Čobala

•  Petek (14. september), ob 17.00. Ljubno - Foršt
Nogom etna tekm a  ■ L jubno : Kovinar S tore  (s ta re jš i dečki)

•  Sobota (15. september), ob 8.00. Laze pri Kokarjah
S ta r t p lan inskega  pohoda na Č re to______________________

•  Sobota (15. september), ob 8.00. Šmartno ob Dreti -  Račnek
Celodnevni tu r n ir  v m alem  nogom etu ____________________

•  Sobota (15. september), ob 17.00. Mozirski gaj
O tvo ritev  Ex t e m p o r e ___________________________

•  Sobota (15. september), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
K ošarkarska  tekm a  Nazarje - Ruše (poka lna, č lan i) ___

•  Sobota (15. september), ob 20.00. Dom kulture Nazarje
K o n ce rt k v in te ta  A s to rp ia _______ ____________________

•  Sobota (15. september), ob 16.30. Ljubno - Foršt
N ogom etna tekm a  - L jubno : H ra s tn ik  (č lan i)____________

•  Nedelja (16. september), ob 14.00. Laze pri Kokarjah
Vaške ig re _______________________________________________

•  Ponedeljek (17. september), ob 18.00. Ločja vas
O tvo ritev  prenovljenega  gas ilske ga  dom a________________

•  Torek (18. september), ob 18.00. Dom kulture Nazarje
S lavnostna p od e litev  p riz nan j o bč ine  Nazarje_____________

M O R D A  S T E  I S K A L I  P R A V  T O

Z A P O S L I M  N A T A K A R I C O
v baru MARS, in form acije  na gsm 0 3 1 /6 8 7 -9 6 0 .
Milena Momčilovič, s.p. Spodnja Rečica 67.

K M E T J E ,  G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez m iniranja. Opravljam o tudi vsa ostala  

dela s strojno m ehanizacijo te r k iper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, te l. 0 4 1 /6 0 6 -3 7 6 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V I S  I N  P R O D A J A  T E L E V I Z O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje te r prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p„ tel. 0 3 /5 8 4 -5 1 -9 4 , 
gsm  0 4 1 /6 8 8 - 0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elettro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A

Izdelava term oban stekla, velika izbira stekla, izdelava nam iznih  
plošč, brušen je , v rtan je , fa za tira n je , o g le d a la , uokv irjan je  slik , 
montaža itd. Izdelava in m ontaža PVC oken, senčil, žaluzij, rolet itd. 
Tel. 0 3 /8 3 9 -4 5 -1 0 ,  Gsm 0 3 1 /3 0 2 -1 2 1 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
S T E K L A R S T V O  T A M Š E ,  M O Z I R J E  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija ta ljen ja  s tekla . Gsm 0 3 1 /3 0 5 -5 3 2 ,  faks: 0 3 /8 3 9 -5 4 -6 4 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H I D R A V L I Č N E  G I B L J I V E  C E V I  

Izdelujem o hidravlične gibljive cevi s  priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna v o z ila ... Gsm 0 4 1 /3 5 4 -5 0 5 .

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332 Rečica ob Savinji.
T R G O V I N A  I N  S E R V I S  Z A G O Ž E N  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev te r prodajo delovne obutve. Tel. in faks 0 3 /8 3 9 -4 8 -0 1 .

Trgovina Zagožen, Siemenšek Lidija, s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje. 
I Z K O P I  Z  M I N I  B A G R O M  

tlakovanje in urejanje dvorišč, postavitev zaščitnih in okrasnih ograj, 
m anjša gradbena dela . Gsm 0 4 1 /7 9 9 -3 1 4 .

Mali gradbenik, Oto Artelj s.p., Ljubija 122,3330 Mozirje. 
P O T R E B U J E T E  P E S E K , G R A M O Z  A L I  M O R D A  
Z E M L J O  Z A  U R E D I T E V  O K O L I C E ?

Nudimo vam  pesek za zidavo, om et, estrihe in beton, drobljenec za 
drenaže te r  gram oz za ceste; gsm  0 4 1 /6 5 1 -1 9 6 .

Terezija Burja s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji.
O D K U P U J E M O  V S E  V R S T E  H L O D O V I N E  

(sm reka, je lka , bukev...), inform acije na te l. 0 3 1 /6 4 9 -7 5 1  a li 0 3 /  
8 3 9 -5 1 -2 0 .

Časles d.o.o. predelava in trgovina z lesom, Homec 39,3332 Rečica ob Savinji. 
V S E  V R S T E  I Z K O P O V

za novogradnje, ceste, dvorišča, rušenje objektov in odvoz ruševin, 
izgradnja greznih ja m , izposoja kom presorja. Gsm 0 4 1 /6 3 1 -3 9 5 .

TGM Janžovnik Aleš s.p, Zavodice 1, 3331 Nazarje.
O D K U P  H L O D O V I N E  

Kupimo hlodovino, tudi sušice; gsm 0 4 1 /9 2 9 -4 7 6 .
K.KRAN-TRADE, stavbno tesarstvo, Krančič Ivan s.p, Trnovec 11, Rečica ob Savinji.
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okna in vrata

Nokia E50
208,22 €

V SEPTEMBRU VAM NUDIMO 
8% SEJEMSKI POPUST!

5 i m E r
i Simer d.o.o., Ipavčeva 22, 

3000 Celje
i P. E. Ljubljana, Brnčičeva 7, 

P.E. Koper, Ferrarska 17,

Zastopniki:
Maribor 02 620 97 37 
Jesenice 041 756 750 
Ribnica 040 313 712 
Velenje 051 330 667

(((«08010 27 ) w w w .sim er.si

PVC okna in vrata
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Motoma kolesa -  skuteiji -  ATV - m.sani - čolni

E u ro p h o n e  Mozirje,

O b  tmavi 1, 3331 Mozirje

G S M :  031 387 180

tel.: 03  8 39  0 8  20

fax: 03  8 39  0 8  21

e-mail: mozirje@europhone.si

Motorola w220
16,27 €

a Sony Ericsson 
W200i

o 47,88 € Nokia E65
289,00 €

Motorola F3
0.90 €

• P rodaja  m ob ite lov  iz a kc ijske  in redne prodaje «D od a tna  oprem a
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TRGOVINA SALON SERVIS
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K JE  SMO ?

LJUBLJANA
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MARIBOR
AVTOCESTA AVTOCE8TA

ARJA VAS m

ŽALEC •PETROVČE CELJE
PEL. ČAS: 8-19 ure, SOB: 8-13 ure

O b  m a g i s t r a l n i  c e s t i  Ž A L E C  -  C E L J E
Drešinja vas 18, PETROVČE , 03/5707-151 in 041/73-44-40

" Z O J I N A  ' Z A V A R O V A N J A
n e z g o d n a  in š tip e n d ijs k a  z a v a ro v a n ja  za  o tro k e  in m la d in o

ODLOČI s z  m o dro  n i  s z

H Z 1 G O V U O  ZAVARUJ A L I  S k L Z N I  PRIZMO JUNIOR

Z A V A R O V A L N I C A
M A R I B O R
PREDSTAVNIŠTVO MOZIRJE 
3330 MOZIRJE, Savinjska c. 2 
Tel.: 839-45-00, faks: 839-45-04 

GSM: 031/695-208

sAgenc/ya y \/lĆ ?
Zavarovalniško zastopanje /tu k a ^ la tln itk  s.p.

na avtobusni postaji v Mozirju 
tel. 041/695-208



VILA HERBERSTEIN VELENJE

Restavracija, kjer je doma vrhunsk
V ila  H erberstein , ki so jo  zgrad ili v drugi polo-

Celje - skladišče 

D - P e r

7/2007

5 0 0 0 0 2 0 0 3 9 ,3 7 COBISS ®

vici 19. stoletja, im a za  seboj bogato zgodovino.
N jen prvi lastn ik je  bil baron von R itter, ob kon
cu prve svetovne vo jne pa je  v ila  p rešla  v  last 
grofice M a rie  A nne H erberstein , potom ke zna
m en ite  rodbine, k a te re  koren ine segajo  v  13. 
stoletje .

Stavbo obdaja gozd, z griča pa je lep razgled 
na Velenjski grad in mesto Velenje. V vili že tri 
desetletja in pol deluje manjši penzijon z resta
vracijo.

V sedmih dvoposteljnih sobah je  starinsko 
pohištvo, k ije  prava paša za oči in obiskovalcu 
daje občutek, da je vstopil v preteklost. Enonad
stropna stavba ima razgiban tloris in slemena, 
kovane okenske mreže v pritličju in lesen balkon 
nad vhodom v stavbo. Ob vhodu je tudi majhna

Upravnica M arta  Kotnik: “ Naša restavracija  
v v ili Herberstein  slovi po vrhunski 

k u lin a rik i.”

stalna razstava s fotografijami in listinami, ki raz
krivajo skrivnostno zgodbo življenja grofice 
Marie Anne Herberstein, k ije  tukaj živela do kon
ca druge svetovne vojne. Vilo je pred propadom 
rešilo Gorenje, kije močno dotrajano stavbo pred 
več kot tremi desetletji v celoti restavriralo.

Danes vila slovi po vrhunski kulinariki. Resta
vracija je razporejena v treh prostorih, kar gos
tom omogoča veliko zasebnosti. Jedilni list Vile 
Herberstein je preveden v pet evropskih jezikov. 
Naročiti je  mogoče praktično karkoli, na primer 
morske jedi, različne mesne in brezmesne jedi 
ter izvrstne sladice.

»Za goste se vedno zelo potrudimo, pa če so nji
hove želje še tako velike in težko uresničljive. Tako 
tudi vrtnica ali cel šopek v poznih večernih urah in 
vino, ki ga ni v našem vinskem listu, a gaje mogoče 
dobiti kje drugje, za nas ni ovira. Posebnost naše 
vile so tematski kulinarični večeri, na katerih gos
tom ponujamo zelo zanimive jedi in najboljša vina. 
Vinu nasploh posvečamo veliko pozornosti, saj

•- d

smo v naši hiši kartrije sommellierji,« se o svojem 
delu in ponudbi hotela razgovori upravnica Marta 
Kotnik. Vodja strežbe Robert Lukner, ki vedno 
poskrbi, da so gostje brezhibno postreženi, pa jo 
dopolni: »Ljudje vilo radi izberejo za praznovanje 
porok. Za poročni obred pri nas se odločajo pred
vsem tisti mladoporočenci, ki si želijo poroke v 
idiličnem okolju, v družinskem krogu z do 50 
bljenimi gosti. Imeli smo tudi nekaj večjih porok na 
prostem, saj je ob našem vodometu dovolj prosto
ra za več kot sto gostov.«

Kotnikova, ki je  prepričana, da brez tako ui
grane ekipe, kot jo  ima ob sebi, vse to ne bi bilo 
mogoče, ocenjuje, da so poroke v Vili Herber
stein vse bolj priljubljene tudi zato, ker ponu-

Vodja s trežbe Robert Lukner vedno poskrbi, 
da so gostje  brezhibno postreženi

ja jo  izvrstne poročne menije po zelo konku
renčnih cenah. »No, tudi naši kuharji so odlič
ni, vsaj tako pravi velika večina naših gostov,« 
je med drugim  povedala Kotnikova.

Prijazno gostinsko osebje pogosto pripravlja 
poslovna kosila in večerje, za katere se odločijo 
podjetniki, ki vedo, kako pomembno je, kako in

kje pogostiš  svo jega s tarega a li novega 
poslovnega prijatelja. Vedno več je tudi gostov, 
ki v prijetnem okolju vile praznujejo svoj osebni 
praznik, diplomo ali kakšen drug pomemben 
družinski dogodek. Vsako leto junija se v Vili Her
berstein srečujejo slovenski književniki.

Vila Herberstein se ponaša z zlato plaketo Gos
podarske zbornice Slovenije za opravljanje vr
hunske gostinske dejavnosti. Danes z vilo uprav
lja Gorenje Gostinstvo, ki jo  vzorno obnavlja.

Če Vile Herberstein, ki je  odprta vsak dan od 
12. do 23. ure, razen ob nedeljah in praznikih, 
doslej še niste obiskali, vam priporočamo, da se 
odločite in se sami prepričate, zakaj gostje tako 
dobro ocenjujejo herbersteinsko ponudbo.

Marija Sukalo


